
EIR-dossier:  »Robert  Mueller
er
en  umoralsk,  juridisk
lejemorder
– Han vil gøre sit job, hvis
I giver ham lov«.
Dansk  indledning.  Hele
artiklen som pdf.
Af Barbara Boyd.

Indledning:

Robert Swan Mueller III – den særlige anklager, der har fået
til opgave at bringe USA’s præsident til fald – er, som hans
navn  antyder,  et  produkt  af  elitens  privatskoler  og
universiteter.  I  de  nationale  nyhedsmedier  roses  han  på
ensartet og nøgtern vis som ubestikkelige, fair, »ærlige Bob«,
»skolemester Bobby med tre pinde«. Vi vil vise, at dette image
er et skamløst falsk PR-nummer fra Washington, D.C., der er
skabt for de godtroende.

I virkeligheden er Robert Swan Mueller så korrupt, man kan
være, og bøjer og drejer loven efter behov for at tjene deres
mål, som tildeler ham opgaver. Magten hos anklagerfunktionen
og institutionerne, han tjener, dikterer, hvad der er retten
for  ham,  snarere  end  den  fordomsfrie  forfølgelse  af
retfærdighed, som loven bestemmer for hans kald. I, hvad han
selv kalder et afgørende øjeblik, brød han rækkerne efter
college  for  at  tjene  som  marinesoldat  i  Vietnamkrigen.
Herefter ønskede han aldrig at gøre noget som helst andet end
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at retsforfølge. Hans udnævnelse til særlig anklager udgør
toppen af en lang karriere, hvor han har set sig selv som en
streng og villig kriger, en pligtopfyldende marinesoldat, der
handler  på  vegne  af  en  hvilken  som  helst  ond  plan,  hans
overordnede præsenterer ham for, og bruger hvilke midler som
helst, der synes nødvendige for at udføre planen.

I  de  seneste  uger  har  aktivister  fra  LaRouche-bevægelsen
gentagne gange fået at vide af borgere, de møder: »Det ser ud,
som om præsident Trump nu får ’LaRouche-behandlingen’«. De to
mænd kunne ikke være mere forskellige, mht. position eller
kulturelle  og  intellektuelle  præstationer.  LaRouche  er  et
verdenshistorisk  geni  af  samme  støbning  som  Leibniz.  Men,
begge mænd har rørt ved det, der viste sig at være den ’tredje
skinne’  (den  farlige,  el-førende  skinne  i  f.eks.
undergrundbanen)  i  amerikansk  politik,  siden  Franklin
Roosevelts  død.  De  udgjorde  en  trussel  mod  det
angloamerikanske,  britiske  imperiesystem  efter  krigen.
LaRouche  udgjorde  en  sådan  trussel  direkte,  konsekvent  og
eksplicit ved navn. Trump udgør en sådan trussel implicit, ved
at afvise evindelig krigsførelse og søge bedre relationer med
Rusland, kræve gennemførelse af Glass/Steagall-bankopdeling,
støtte det, han henviser til som det Amerikanske System for
politisk økonomi og ved at love massiv infrastrukturudvikling
og en moderne platform for varefremstilling, for produktive
jobs.

I begge tilfælde krævede briterne, som vi vil få at se, deres
skalp, baseret på den opfattede trussel mod dem, med, som det
mest  specifikke  eksempel  på  denne  trussel,  ønsket  om  en
samarbejdsrelation  med  Rusland  og  en  afslutning  af  den
»unipolære«  ramme  for  relationer  mellem  nationer.  I  begge
tilfælde udløste de kontrollerede medier en uafbrudt spærreild
af hæslig, slibrig og ærekrænkende dækning, dag efter dag, for
at  skabe  betingelserne  for  en  folkelig  opbakning  til  en
retsforfølgelse for kriminel aktivitet. Alt imens der er mange
andre aktører i disse ’Kabuki-danse’ (tilnærmelsesvis, spil



for galleriet) – kompromitterede og terroriserede politikere
og  dommere,  og  et  efterretningssamfund,  der  fungerer  som
gendarmer for vores Orwellske politistat – så var det stumpe
instrument,  der  blev  valgt  til  angrebet,  Robert  Mueller.
Undervejs, mellem disse to opgaver, spillede Robert Mueller en
enormt  betydningsfuld  rolle  i  mørklægningen  af  den
saudisk/britiske rolle i mordene på næsten 3.000 amerikanere
den 11. september, 2001, og det totalt ødelæggende udsalg af
USA’s Forfatning, der fulgte i kølvandet på terrorangrebet –
en rolle, der, hvis den blev grundigt efterforsket, udgør
forhindring  af  retfærdighedens  gang,  blandt  andre
forbrydelser.

Dette dossier vil tage jer igennem Muellers karriere, baseret
på det, der er umiddelbart og offentligt tilgængeligt. Det
efterlader  et  spor  af  ureglementeret  anklagervirksomhed,
inklusive  det,  som  tidligere  senator  Bob  Graham  kalder
»aggressivt  bedrag«  af  den  amerikanske  Kongres  og
offentlighed, med hensyn til begivenhederne den 11. september,
2001, og inkluderer en betydelig rolle i overvågningsstaten
efter 11. september, som har udtaget og ødelagt det fjerde
forfatningstillæg  og  resten  af  vor  Forfatnings  Lov  om
Frihedsrettigheder. De af jer, der arbejder inden for vor
moderne Leviatan, kan utvivlsomt pege på andre ureglementerede
aktiviteter, og vi opfordrer jer til at læsse på – vær så
venlige at afsløre det. Intet mindre end dette er, hvad I
skylder jeres ed over for USA’s Forfatning.

Læs hele EIR’s dossier:

Download (PDF, Unknown)

http://schillerinstitut.dk/si/wp-content/uploads/2017/09/EIR-Mueller.pdf


Valg i Tyskland:
Tysklands fremtid er den Nye
Silkevej.
Uddrag af BüSo’s valgprogram
Kære Vælger,

Mener du, at ideer er vigtige? Så er BüSo det rigtige parti
for dig! For BüSo adskiller sig frem for alt fra andre partier
derved, at vi forandrer verdenshistorien ved hjælp af ideer og
ikke, gennem ’de små skridts politik’, pragmatisk forsøger at
opretholde  en  verdensorden,  der  muliggør  en  udvidelse  af
privilegier  for  en  lille  elite  og  til  gengæld  berøver
flertallet  af  menneskeheden  et  fremtidsperspektiv.  Det
program, som vi i 1991 foreslog som respons på Sovjetunionens
opløsning,  nemlig  den  økonomiske  integration  af  Eurasien
gennem den Eurasiske Landbro – en Ny Silkevej – som kernen i
en ny, retfærdig, økonomisk verdensorden, er nu i færd med at
blive virkeliggjort af Kina og yderligere 110 nationer, altså
flertallet af menneskeheden. Det, vi dengang udviklede som et
udkast til en fredsorden for det 21. århundrede, og som vi i
de 26. år, der er gået siden da, har præsenteret på hundreder
af konferencer og seminarer i hele verden, er nu, i de seneste
fire år, siden den kinesiske præsident Xi Jinping i september
2013 satte den Nye Silkevej på dagsordenen, med en fantastisk
dynamik  vokset  til  at  blive  en  helt  ny  model  for
verdensøkonomien.

Download (PDF, Unknown)

https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/valg-tyskland-tysklands-fremtid-nye-silkevej-uddrag-busos-valgprogram/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/valg-tyskland-tysklands-fremtid-nye-silkevej-uddrag-busos-valgprogram/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/valg-tyskland-tysklands-fremtid-nye-silkevej-uddrag-busos-valgprogram/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/valg-tyskland-tysklands-fremtid-nye-silkevej-uddrag-busos-valgprogram/
http://schillerinstitut.dk/si/wp-content/uploads/2017/09/Tysklands-fremtid-er-Den-Nye-Silkevej-BüSo-Valgprogram-Uddrag.pdf


Genopbygning  af  Syrien  klar
til start.
EIR’s Stockholmskorrespondent
Ulf
Sandmark  rapporterer  om
genåbningen af
Damaskus  Internationale
Handelsmesse
EIR  deltog  i  et  møde  på  premierministerens  kontor,  hvor
repræsentanter  for  mange  af  den  gamle  Silkevejs  nationer
fornyede deres forpligtende engagement til at samarbejde med
Syrien  –  et  virkelig  historisk  øjeblik.  Den  syriske
premierminister  Imad  Khamis  modtog  med  et  stort  smil  sin
personlige kopi af EIR’s specialrapport. Efterfølgende mødtes
Sandmark med ministeren for turisme, ingeniør Besher Yazji, og
med generaldirektør for Syrian Investment Agency, dr. Inas al-
Omawi, samt med andre højtplacerede regeringsfolk. En særlig
donation  fra  en  meget  fremtrædende,  svensk  EIR-abonnent,
bestående af 15 kopier af Verdenslandbro-rapporten på arabisk
til universiteterne i Damaskus og Aleppo, blev overgivet til
præsident for Damaskus Universitet, prof. dr. M. Hassan al-
Kurdi. I alt blev 40 kopier bragt til Syrien.
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Foto:  Alle  ødelagte  boligblokke,  der  sås  i  krigszoner  i
Damaskus, som tidligere var besat af væbnede oprørere, var ved
at blive repareret.
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EIR PRESSEMEDDELELSE:
Det  Nye  Silkevejsparadigmes
fjende:
Saudisk folkemord i Yemen
Døden og ødelæggelserne i Yemen i dag finder sted udelukkende
for Saudi-Arabiens hånd. Den seneste FN-rapport (fra 5. sept.)
skønner antallet af dræbte civile til at være mindst 5.500 i
de  forgangne  to  et  halvt  år;  og  med  endnu  mange  tusinde
sårede. Tilfælde af kolera har oversteget 600.000, med mindst
2.000  dødsfald,  iflg.  Verdenssundhedsorganisationen.
Faciliteter for rent vand og kloakering er blevet ødelagt.
Millioner  af  mennesker  er  fordrevne.  Der  er  mindst  19
millioner mennesker, der har behov for humanitærhjælp, og over
7  millioner  mennesker  har  desperat  behov  for  mad.  Men
saudierne blokerer nødhjælpsleverancer. Saudierne har bombet
mange  hospitaler,  skoler  og  sociale  sammenkomster.
Storbritannien  og  Amerika  leverer  våben;  USA  yder
genpåfyldning af brændstof og overvågning. Med udgivelsen af
detaljerne  sagde  selv  FN’s  højkommissær  for
menneskerettigheder, Zeid Ra’ad Al Hussein, den 5. sept., at
yemenitterne  lider  under  »en  helt  igennem  menneskeskabt
katastrofe«. Han krævede en undersøgelse af overtrædelser af
internationale humanitære love.

Download (PDF, Unknown)

https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/eir-pressemeddelelse-nye-silkevejsparadigmes-fjende-saudisk-folkemord-yemen/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/eir-pressemeddelelse-nye-silkevejsparadigmes-fjende-saudisk-folkemord-yemen/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/eir-pressemeddelelse-nye-silkevejsparadigmes-fjende-saudisk-folkemord-yemen/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/eir-pressemeddelelse-nye-silkevejsparadigmes-fjende-saudisk-folkemord-yemen/
http://schillerinstitut.dk/si/wp-content/uploads/2017/09/EIR-PRESSEMEDD-Det-Nye-Silkevejsparadigmes-fjende-Saudisk-folkemord-i-Yemen.pdf


LPAC’s  Kesha  Rogers  fra
Houston:
»Jeg har en mission. Vi har
alle en mission.«
Video:  »Into  the  Deluge«  –
Ind i Syndfloden
– om katastrofen i Houston,
Texas
New York Times har produceret en 8 min. lang video med titlen
»Into  the  Deluge«,  om  katastrofen  i  Houston,  og  som  er
centreret omkring Kesha Rogers’ (medlem af LaRouche PAC Policy
Committee) forældre, der mistede livet i oversvømmelserne, men
som også giver et indblik i nogle af redningsfolkene, de mange
tragedier og ødelæggelserne. Kesha skriver: »Her er New York
Times’ dokumentar, der dækker Harvey, og hvori min familie og
andre optræder. De begynder med mig, der siger, ’Jeg har en
mission. Vi har alle en mission.’«

Lyndon LaRouche:
Sabotage af min politik ved
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århundrede-
skiftet har gjort Korea til
en mulig
gnist til atomkrig
4. sept., 2017 – Mens verden med bæven ser på Nordkoreas
magtfulde demonstration af atomvåben og USA’s trusler om krig,
mindede Lyndon LaRouche verden om, at det var sabotage af hans
politik for »fred gennem udvikling«, først fra George Bush’ og
Dick Cheneys, og dernæst Obamas, side, som forårsagede den
nuværende krise. »Rammeaftalen« fra 1994 under Bill Clinton
arbejde  på  at  afslutte  Nordkoreas  atomvåbenprogram,  med
inspektører fra IAEA på stedet, til gengæld for økonomisk
samarbejde, da Bush og Cheney skrottede den til fordel for
miltære  trusler  og  konfrontation.  Igen  i  2002,  da  den
sydkoreanske præsident Kim Dae-jung, med opbakning fra Rusland
og  Kina,  genoptog  sin  »Solskinspolitik«  med  at  åbne  for
økonomisk samarbejde med Nordkorea, afviste Bush og dernæst
Obama samarbejde, alt imens de beskyldte Nordkorea for at
»snyde«.

Kendsgerningen  er,  at  briterne  og  deres  neokonservative
kohorter i USA ikke ønsker en løsning, eftersom krisen i Korea
retfærdiggør deres bestræbelser på at ramme Kina, økonomisk og
militært. Dette bliver klart i dag gennem Washingtons respons
til den opfattede trussel fra Pyongyang.

USA’s inkompetente ambassadør til FN, Nikki Haley, sagde i dag
ved hastemødet i FN’s Sikkerhedsråd, at Nordkoreas leder Kim
Jong-un »tigger og beder« om krig og sagde, at USA er i færd
med at udarbejde et udkast til en resolution, der skal til
afstemning i næste uge, og i hvilken »USA vil anse ethvert
land, der gør forretninger med Nordkorea, som et land, der
hjælper  deres  hensynsløse  og  farlige  atomare  hensigter«  –
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dvs., at målet er at ramme Kina, såvel som også Rusland.
Finansminister Steven Mnuchin, Wall Streets aktiv i Trump-
administrationen, sagde søndag til Fox News, at han arbejdede
på sanktioner, der ville medføre, at »enhver, der ønsker at
handle eller gøre forretninger med [Nordkorea], ville blive
forhindret i at handle eller gøre forretninger med os«. Han
taler formentlig om at udelukke visse kinesiske banker og
selskaber af USA’s finansielle system – hvilket er sindssygt.

Dette gør det ligeledes klart, at målet også er at ramme
Trump,  mere  bestemt  hans  bestræbelser  på  at  opbygge  et
arbejdsvenskab mellem USA og både Kina og Rusland, og som er
baggrunden for den igangværende »farvede revolution« imod ham
af forrædere i begge partier.

Selv tweetede Trump, at Kina »forsøger at hjælpe, men uden
meget held«, og beskyldte Sydkorea for at »formilde«, når det
på nogen som helst måde ønskede at indgå i en relation med
Nordkorea. General Mattis udstedte en erklæring, der sagde:
»En hvilken som helst trussel mod USA eller dets territorier –
inklusive Guam eller vore allierede – vil blive mødt med en
massiv militær respons, der både er effektiv og overvældende.«

På den anden side udstedte den sydkoreanske præsident Moon
Jae-ins kontor en erklæring, der sagde: »Korea er et land, der
har oplevet en krig mellem brødre. Krigens ødelæggelser bør
ikke gentages i dette land.« Moon har udtrykkeligt erklæret,
at præsident Trump har forsikret ham om, at der ikke bliver
nogen militæraktion imod Nordkorea uden Seouls godkendelse.
Ikke  desto  mindre  optrapper  Moon-regeringen  tempoet  for
deployeringen af THAAD-missiler i dets land (på trods af stærk
opposition fra Kina og Rusland) og diskuterer med Washington,
deployeringen  af  amerikansk,  strategisk  militærudstyr  i
Sydkorea, inklusive et atomarmeret hangarskib og strategiske
bombefly.

Både Kina og Rusland fordømte kraftigt Nordkoreas atomtest,
men  gjorde  det  klart,  at  Washingtons  afvisning  af



forhandlinger  med  Pyongyang,  eller  af  at  indskrænke  sine
militærøvelser, der truer Nordkorea, ligeledes er ansvarlig
for krisen. »Det er min personlig opfattelse, at der slet ikke
ville have været nogen konflikt, hvis USA var holdt op med at
bevare konflikten«, sagde den russiske vice-premierminister og
præsidentielle  udsending  for  Fjernøsten,  Yuri  Trutnev,  til
TASS. »Hver gang, Nord- og Sydkorea synes at være ved at komme
overens,  og  spændingerne  begynder  at  lette,  begynder  der
straks nogle flådeøvelser, der endda understreger en plan for
øvelser, hvis formål er at angribe Pyongyang, hvilket er en
direkte provokation«, sagde Trutnev.

Talsmand for det Kinesiske Udenrigsministerium, Geng Shuang,
sagde mandag til reportere, at Nordkorea må være meget klar
over,  at  FN’s  Sikkerhedsråds  resolutioner  forbyder  sådanne
aktiviteter. Men Geng tog også afstand fra truslerne mod Kina.
Han  sagde,  at  Kina  anså  det  for  uacceptabelt  »med  en
situation, hvor vi på den ene side arbejder for at løse dette
spørgsmål fredeligt, men hvor vore interesser på den anden
side  udsættes  for  sanktioner  og  sættes  på  spil.  Dette  er
hverken objektivt eller rimeligt.«

China Daily skrev i en leder: »Der er ingen tvivl om, at
handlingerne fra den Demokratiske Folkerepublik Koreas side …
er  grov  overtrædelse  af  relevante  resolutioner  i  FN’s
Sikkerhedsråd og har voldt alvorlig bekymring i området og
globalt. Men det hjælper ikke situationen, at Trump tweeter
angreb på DFK og kritiserer Sydkorea og Kina.« Lederartiklen
fortsætter med at fremføre, at »den fundamentale fiaskofor
Trumps  strategi  er,  at  den  sætter  for  store  håb  til  en
stramning af sanktionerne, en strategi, der i årtier har vist
sig at være en fiasko«. Lederartiklen fortsætter »Hvis Trump
har ret, når han siger, at Kina ’forsøger at hjælpe, uden
meget held’, så skyldes det, at USA ikke har lyttet til Kinas
råd, såsom at genoptage sekspartsforhandlingerne og direkte
kontakter  mellem  USA  og  DFK  og  acceptere  den  ’tosidede
suspendering’,  hvor  USA  og  Sydkorea  stopper  deres



militærøvelser  og  DFK  suspenderer  sine  atomtests.«

Putin,  Xi  Jinping,  Abe,  Moon  og  andre  vil  mødes  i  denne
weekend, nogle på det igangværende BRIKS-møde i Xiamen, og
dernæst på det Østlige Økonomiske Forum i Vladivostok, hvor
Korea vil stå højt på dagsordenen.

Valg i Tyskland: Helga Zepp-
LaRouche
holder  hovedtalen  på  BüSo-
valgkonference i
Hessen: ’For en ny, retfærdig
verdensorden
og en kulturel renæssance!’
3.  sept.,  2017  –  Hovedbegivenheden  i  BüSo’s,
Bürgerrechtsbewegung  Solidaritäts,  valgkampagne  i  delstaten
Hessen  fandt  sted  i  Frankfurt  lørdag  eftermiddag,  den  2.
sept., hvor partiets landsformand Helga Zepp-LaRouche holdt
hovedtalen. Hun sagde til publikum, at, i betragtning af de
særdeles dramatiske udviklinger på det globale, strategiske
niveau, har etablissements partier, med den valgkampagne, de
fører, gjort sig selv totalt irrelevante. De ignorerer, at det
haster  med  det  nye  paradigme  med  Kinas  Bælte  &  Vej;  de
ignorerer det almene vel, og de anser disse begivenheder for
at være en trussel mod deres eget globaliseringssystem, der er
dømt til undergang, fordi det er ondt, afskyeligt og endda
farligt.

https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/helga-zepp-larouche-holder-hovedtalen-paa-buso-valgkonference-hessen-ny-retfaerdig-verdensorden-kulturel-renaessance/
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Zepp-LaRouche beskrev den sammensværgelse, der oprindeligt kom
fra britiske imperiekredse allerede i 2015, for at sikre, at
Hillary Clinton blev valgt som USA’s nye præsident i november
2016 – dette mislykkedes, og Donald Trump vandt på trods af
den udbredte smædekampagne, der blev iscenesat imod ham, en
kampagne, der endda er eskaleret siden hans valgsejr.

»Russia-gate«-narrativen  er  en  fabrikeret  historie,  hvilket
blev tilstrækkeligt dokumenteret i Veteran Intelligence for
Sanity’s (VIPS’) memorandum til præsidenten. Det, som kredsene
bag anti-Trump-kampagnen frygter, er, at han skal genindføre
Glass-Steagall  og  stoppe  finansspekulationen;  at  han  måske
ville  lancere  det  største,  amerikanske  infrastrukturprogram
nogensinde,  med  de  nødvendige  investeringer,  der  langt
overstiger $1 billion. De frygter, at Trump kunne få USA til
at samarbejde med den Nye Silkevej – et koncept med LaRouche-
bevægelsen som en vigtig medforfatter: Fra 1988-forslaget om
den Produktive Trekant, til 1989-forslaget om den Eurasiske
Landbro  og  den  Nye  Silkevej,  som  for  første  gang  blev
adresseret i 1996 i Beijing af Helga Zepp-LaRouche. Hun er
siden dengang kendt som »Silkevejs-ladyen«.

EU-bureaukratiets massive sabotage af infrastrukturudvikling i
Øst- og Sydeuropa har sit sidestykke i Tyskland med sabotage
af byggeri af jernbaner ved alle de afgørende forbindelser
over  grænserne,  til  Tysklands  nabolande.  Denne  økonomiske
degeneration står i modsætning til Kinas koncept med Bælte &
Vej Initiativet, med gensidigt win-win-samarbejde med andre
stater og et nyt paradigme med en ny og retfærdig, økonomisk
verdensorden. Kampen for også at gøre dette til en realitet i
tysk politik er på BüSo-partiets dagsorden, som fortsætter ud
over  valgdagen,  den  24.  september,  sagde  den  tyske
statskvinde. Den offentlige diskussion, der i disse dage er
blevet genoptaget vedr. Transaqua-projektet for at genopfylde
Tchadsøen, og vedr. Kra-kanalprojektet i Thailand, udgør to af
de store projekter, som har haft en fremtrædende plads på
LaRouche-bevægelsens dagsorden i flere årtier; hertil kunne



man  føje  diskussionen  om  genopbygningen  af  Syrien  som
startskuddet til udviklingen af hele Mellemøsten, som også i
årevis har været på LaRouche-bevægelsens dagsorden.

Zepp-LaRouche fortsatte med, at, ud over den økonomiske sfære,
er  en  genoplivning  af  klassisk  kultur,  en  ny,  kulturel
renæssance, lige så vigtig, idet det, der sluttelig vil gøre
menneskeheden menneskelig, er en livslang opdragelsesproces,
sammen med de idealer, som Konfucius, såvel som også Friedrich
Schiller og Nicolaus Cusanus, formulerede. En harmonisk orden
i naturen er afhængig af menneskets konstruktive, moralske
impuls, sagde hun og fremførte, at kunst, som nu om dage er
blevet grim, med computerspil og lignende modkulturer, atter
må  blive  virkelig  kunst,  som  tilskynder  til  skønhed  og
opløfter mennesket.

Hovedtalen, forud for hvilken Wiesbadens Schiller Institut-kor
opførte Verleih uns Frieden (Giv os fred) af Mendelssohn, og
Arirang (navn på et bjergpas), den uofficielle nationalsang af
begge  Korea’er,  blev  efterfulgt  af  to  medlemmer  af  den
amerikanske  LaRouche-bevægelse,  der  opførte  tre  klassiske,
tyske  Lieder:  Mainacht  (Majnat)  af  Brahms,  sunget  af  Ema
Reuter; Nachtlied (Nattesang) af Mendelssohn, og Die Hoffnung
(Håbet), sunget af Sarah Ciampini.

Efter Zepp-LaRouches hovedtale kom en tale om det afrikanske
fremstød for udvikling, der understregede Kinas konstruktive
rolle, og som blev holdt af Melaku Almau, en etiopier, der har
boet i Tyskland i 26 år og har udviklet en god indsigt i tyske
anliggender.

Følg BüSo’s valgkampagne på valgportalen

BüSo’s valgbrochure 

http://bundestagswahl2017.xn--brgerrechtsbewegung-solidaritt-otc35e.de/
http://www.bueso.de/files/pdf/2017/2017_WLB_Die_Zunkunft_web.pdf


Valg i Tyskland:
Udvikling  af  Mellemøsten  og
Afrika
er  den  eneste  menneskelige
løsning
på flygtningekrisen.
Af Helga Zepp-LaRouche
28.  august,  2017  –  Der  er  ingen,  der  ved,  hvor  mange
mennesker, der i det forgangne år er druknet i Middelhavet
eller er døde af tørst i Sahara – titusinder, måske flere.
Arten og måden, hvorpå EU behandler flygtningekrisen, opfattes
i hele verden som Europas moralske sår. Pave Frans har ret,
når han sammenligner interneringslejrene for flygtninge med
koncentrationslejre.

Men  forslagene  fra  de  andre  partier,  der  deltager  i
Forbundsdagsvalget,  reflekterer  hele  spektret  af
fremmedfjendtlig populisme, helt til de absurde forslag som
skabelse af alternative arbejdspladser for menneskehandlerne.
Forslagene  rækker  over  afskærmning  af  EU’s  ydre  grænser,
»solidarisk« fordeling af flygtninge i EU, forsyning af den
libyske kystvagt med »det nødvendige udstyr», udskiftning af
de libyske interneringslejre med FN-ledede lejre til legal
indvandring for flygtninge med gode erhvervskvalifikationer,
varslingssystemer  til  tidlig  opdagelse  af  potentielle
flygtninge osv. De reflekterer alle den uudtalte antagelse, at
Afrika  i  al  evighed  vil  forblive  i  en  tilstand  af
underudvikling.

BüSo og Schiller Instituttet har længe foreslået en helt anden

https://schillerinstitut.dk/si/2017/09/valg-tyskland-udvikling-mellemoesten-afrika-eneste-menneskelige-loesning-paa-flygtningekrisen-helga-zepp-larouche/
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politik:  et  reelt,  økonomisk  infrastruktur-  og
opbygningsprogram for hele det afrikanske kontinent. Vi udgår
fra det perspektiv, at fattigdom og underudvikling i Afrika –
resultatet  af  århundreders  kolonipolitik  og,  i  de  seneste
årtier, af IMF’s betingelsespolitik – kan overvindes for altid
gennem  et  integreret  infrastrukturprogram,  gennem
industrialisering og gennem udvikling af et moderne landbrug.

Til dette formål har vi udarbejdet en rapport med titlen, Den
Nye Silkevej bliver til Verdenslandbroen. Et centralt projekt
i  dette  udviklingsprogram,  Transaqua-projektet,  bliver  nu
realiseret  i  samarbejde  mellem  Kina  og  Italien.  Transaqua
bliver det største infrastrukturprojekt i Afrika, hvor ikke-
udnyttet vand fra Congoflodens bifloder i 500 meters højde
over havoverfladen føres til Tchadsøen gennem et system af
floder og kanaler. Gennem dette projekt bliver tolv afrikanske
stater  forsynet  med  et  system  med  intern  sejllads,
elektricitet fra vandkraftværker og anlæg til kunstig vanding
af landbrugsjorder, og Tchadsøen, der er indtørret til blot 10
% af sin tidligere vandmængde, bliver igen opfyldt. Dette
projekt  vil  betyde  en  kvalitativ  betydelig  forbedring  af
levestandarden for 40 millioner mennesker

Vi appellerer til de europæiske regeringer om at skabe de
rammebetingelser, der gør det muligt for mellemstore og andre
firmaer at deltage i investeringer i byggeriet af Transaqua og
de  andre  infrastrukturprojekter,  vi  har  foreslået,  og  som
hermed vil skabe produktive arbejdspladser til mange hundrede
millioner  mennesker  i  Afrika.  Kina  har,  med  byggeri  af
jernbaner,  industriparker,  vandkraftværker  osv.  allerede
sørget for, at mennesker i Afrika for første gang har et
berettiget håb om at overvinde fattigdom og underudvikling.
Hvis Den Nye Silkevej bliver bygget i hele Afrika, kan Afrika
endda  i  løbet  af  de  næste  årtier  overgå  Kinas  økonomiske
mirakel!

BüSo er det parti i Tyskland, der ikke blot har ideerne, men
som  også  kan  virkeliggøre  dem.  Artiklen  om  vores  arbejde

http://en.people.cn/n3/2017/0821/c90000-9258249.html


igennem årtierne i People’s Daily bør læses af alle, der vil
være med til at overvinde flygtningekrisen.

Stem på BüSo-partiet, hvis De er interesseret i virkelige
løsninger!    

 

Redaktionens bemærkninger:

Helga Zepp-LaRouche, der i Danmark er mest kendt som stifter
og præsident af det internationale Schiller Institut, er også
formand  for  det  tyske  parti,  BüSo,  (Bürgerrechtsbewegung
Solidarität,  Borgerretsbevægelsen  Solidaritet),  og  hun  er
spidskandidat  til  kanslerposten  i  Berlin-kredsen  til
forbundsdagsvalget, der finder sted den 24. september. Læsere,
der er specielt interesseret i det tyske valg, kan holde sig
løbende informeret på BüSo’s valgportal på BüSo’s hjemmeside.
EIR’s 384-sider lange rapport Den Nye Silkevej bliver til
Verdenslandbroen er nu også udgivet på tysk – interesserede
bedes henvende sig til vores kontor. (Kan også købes som pdf
for €35).

Se en udførlig introduktion på dansk, ved Helga Zepp-LaRouche.

 

Se også Helgas video-valgspot:

 

China  Daily  udgiver  stor
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profil af Helga
Zepp-LaRouche  og  LaRouche-
bevægelsens arbejde
18. aug., 2017 – China Daily’s weekendudgave har en profil i
fuld længde af Helga Zepp-LaRouche, af China Daily’s USA-
korrespondent  Chen  Weihua,  med  titlen,  »Identifying  with
China«  (Identificering med Kina) og med en indledning, der
lyder, »Helga Zepp-LaRouche ser Bælte & Vej Initiativet som
opfyldelsen  af  sin  og  sin  mands,  amerikanske  politiske
aktivist Lyndon LaRouches, livslange indsats«.

Helga under sit første besøg
i Kina, i 1971.

Artiklen fortsætter dernæst med at diskutere Zepp-LaRouches
første, lange besøg til Kina som ung journalist under perioden
med Kulturrevolutionen. »Min generation var stadig nysgerrig
over for verden«, siger Zepp-LaRouche. »I dag googler de unge
mennesker blot om ting fra deres søgemaskine. Jeg ville se,
hvordan verden ser ud.« I interviewet fortæller Zepp-LaRouche
om nogle af sine indtryk fra dengang, inklusive, at nogle af
de kinesere, hun mødte, talte tysk og beredvilligt talte om
deres situation. »Hun fandt, at folk var ’venlige’, men sagde,
’Folk var slet ikke lykkelige’«, skriver Chen. På samme rejse,
siger han, besøgte Zepp-LaRouche også Afrika og andre dele af
Asien og så den enorme fattigdom. »Jeg kom tilbage fra denne
rejse med den absolutte overbevisning, at verden måtte ændre
sig,  måtte  blive  forbedret«,  sagde  hun.  Efter  hjemkomsten
søgte hun efter løsninger og stiftede bekendtskab med den
amerikanske,  politiske  aktivist  Lyndon  LaRouches  arbejde,
skriver  Chen,  »som  er  bedre  kendt  som  ophavsmanden  til
LaRouche-bevægelsen«.

https://schillerinstitut.dk/si/2017/08/china-daily-udgiver-stor-profil-helga-zepp-larouche-larouche-bevaegelsens-arbejde/
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»Bevægelsen,  der  har  omfattet  mange  organisationer  og
selskaber i verden, promoverer en genoplivelse af klassisk
kunst og større helligelse til videnskab; den er fortaler for
udviklingen  af  store,  økonomiske  infrastrukturprojekter  på
global skala; og kræver en reform af det globale finanssystem,
der  tilskynder  til  investering  i  den  fysiske  økonomi  og
undertrykkelse af finansspekulation.«

»Helga fandt, at Lyndon var den eneste, der talte om behovet
for udvikling og industrialisering af Afrika og den Tredje
Verden,  såvel  som  også  etableringen  af  en  internatonal
udvikling,  noget  i  lighed  med  Asiatisk  Infrastruktur-
Investeringsbank (AIIB)«, skriver han. Helga Zepp og Lyndon
LaRouche blev gift i 1977.

Helga Zepp-LaRouche var inviteret til at deltage på Bælte &
Vej Forum i Beijing, 14.-15. maj, 2017, hvor hun deltog i
flere diskussionspaneler.

Artiklen fortsætter med at diskutere Helgas og hendes mands
arbejde  med  at  forfølge  disse  mål  sammen  med  den  indiske
premierminister Indira Gandhi og Mexicos præsident José López
Portillo. Zepp-LaRouche roser Kinas arbejde med Bælte & Vej og
AIIB  og  fortæller  om  nogle  af  sine  aktiviteter  om  dette
spørgsmål  i  løbet  af  de  seneste  tre  år,  inklusive  hendes
deltagelse på Bælte & Vej Forum i Beijing. »Jeg var meget glad
for at deltage«, siger Zepp-LaRouche i interviewet, »for vi
har kæmpet så længe for dette. Jeg identificerer mig på en
måde med dette projekts succes.«

I  interviewet  taler  hun  også  om  betydningen  af  Trump-
administrationens åbne holdning til Forummet, ved at sende en
amerikansk delegation på højt niveau, og understreger, hvor
fordelagtigt, samarbejde omkring Bælte & Vej ville være for
genopbygningen af den amerikanske infrastruktur. Hun siger,
at,  under  sine  diskussioner  med  afrikanske  delegerede  på



Beijing-forummet, var det tydeligt, at de nu har et håb for
fremtiden, et håb, der var svært fraværende før det kinesiske
initiativ. Chen fortsætter: »Helga siger, at det, Kina gør,
har berettiget det, som hun og hendes kolleger har gjort i de
seneste  40  år.«  Vi  er  meget  glade»  for  BVI,  siger  Zepp-
LaRouche. »Det er én ting, at en lille organisation som vores
producerer ideer, men det er en ganske anden ting, at verdens
største land begyndte at gennemføre dem.« Hun beklager det
faktum,  at  hendes  mand,  Lyndon  LaRouche,  der  er  94  år,
sandsynligvis ikke kommer til at besøge Kina. »Han elsker
Kina«, siger Zepp-LaRouche, »og han er overbevist om, at det
kinesiske initiativ (BVI) lige nu er den vigtigste ting på
planeten.«

China Daily USA udkommer overalt i USA. Interviewet skal efter
planen også udkomme i den europæiske udgave af China Daily i
næste uge.

http://europe.chinadaily.com.cn/

Den  gode  og  den  dårlige
regering
og  borgernes  tro  på
fremtiden.
Af Helga Zepp-LaRouche
Den kamp, der netop nu udspilles i USA mellem på den ene side
denne »u-hellige alliance« og de efterretningstjenester, der
stammer tilbage fra Bush/Obama-perioden, og på den anden side,
en  patriotisk  gruppering  af  ‘whistleblowers’  og  Trumps

http://europe.chinadaily.com.cn/
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vælgerskare, er ikke et internt, amerikansk anliggende – det
er af højeste, strategiske betydning. Hvis de neokonservative
får overtaget, er der redt op til en global krig mod Rusland
og Kina. Men, hvis det på en anden side gennem efterforskning
kan bevises, at hele narrativen om Trumps angivelige »aftalte
spil« med Rusland er en »Brennan-operation« sådan, som den
ansete  journalist  Seymour  Hersh  understreger,  så  står  det
amerikanske samfund foran en katarsis, en renselsesproces, der
kan sammenlignes med den anden amerikanske revolution. For,
det virkelige »aftalte spil« består nemlig ikke mellem Trump
og  Putin,  men  derimod  i  briternes  og  amerikanske
efterretningstjenesters nøjagtigt verificerbare manipulationer
i forsøget på at gennemføre et kup mod den valgte, amerikanske
præsident.

Download (PDF, Unknown)

Sanktioner mod Rusland:
Et kup mod USA’s Forfatning
– Tyskland må forsvare sine
interesser!
Af Helga Zepp-LaRouche
Tyskland må, ligesom alle andre berørte stater, sætte sig til
modværge  mod  USA’s  fordring  på  amerikanske  loves
ekstraterritoriale gyldighed, hvilket strider mod Folkeretten.
Det rette forum for dette ville være FN’s Generalforsamling,
som begynder i september, og som er den indlysende forsamling
til at vinde gehør for Folkerettens gyldighed.
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Men  det  allervigtigste  er  imidlertid  at  etablere  en
fuldstændig  ny  og  højere  politisk  platform  for  relationer
mellem  nationer.  Den  nuværende  kurs  for  sanktioner,
modsanktioner,  handelskrig,  optrapning  af  geopolitiske
provokationer, stedfortræderkrige – hvor skal det ende? I en
stor atomkrig?

Hvis vi tyskere har lært noget som helst af de to verdenskrige
i det 20. århundrede, så bør vi nu energisk gribe initiativet
og ikke alene sætte en ny ruslandspolitik på dagsordenen, men
også tage imod Kinas tilbud om et win-win-samarbejde omkring
byggeriet af den Nye Silkevej og sammen med Rusland, Kina og
andre  nationer  genopbygge  Mellemøsten  og  det  øvrige
Sydvestasien, der er blevet ødelagt af Blairs, Bush’ og Obamas
krige, og ligeledes udvikle Afrika.

Download (PDF, Unknown)

Tysk økonomi rystet af kriser
– USA’s
sanktioner  mod  Rusland  må
afvises!
Af Helga Zepp-LaRouche
Det, vi netop nu oplever, er de forskellige symptomer på det
neoliberale, transatlantiske systems fallit, denne model for
økonomi og samfund, hvor de nedgjorte »sekundære dyder«, såsom
flid, ærlighed, pligtfølelse, pålidelighed, høflighed osv., er
blevet  erstattet  af  aktionærers  og  børsnoteringers  værdi,
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maksimal  profit  og  elitens  samtykke  om,  at  den  eneste
forbrydelse er den at blive fanget. Efter at skatteborgerne og
småsparerne allerede i årevis har måttet betale prisen for
denne  værdiudskiftning,  er  det  nu  arbejdspladserne  for
arbejdere i bilsektoren og bilisterne, der skal hoste op for
ulykkerne.

Download (PDF, Unknown)

Russia-gate  afsløret  som
total svindel –
Det  haster  med  en  offensiv
for et amerikansk
-russisk-kinesisk  Nyt
Paradigme
Leder fra LaRouche PAC, 25. juli, 2017 – VIPS-rapporten, som
vi dækkede i går[1], viser, at Demokraternes Nationalkomites
(DNC)  computere  ikke  blev  hacket,  men  at  WikiLeaks’
offentliggørelse blev lækket af nogen, der havde adgang til
DNC’s servere. Der blev brudt ind i de samme servere i juli
for at miskreditere WikiLeaks’ information, gennem at ændre
metadata til at reflektere russisk hacking. En erklæring med
flere detaljer er udlagt på LaRouche PAC. Helga Zepp-LaRouche
påbød,  at  denne  erklæring,  samt  nedenstående  video,  skal
cirkuleres internationalt, og på alle tænkelige sprog. »Gå til
den som død og helvede«, lød hendes instrukser.
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Denne  rapport  sprænger  de  ’falske  nyheder’  om  russisk
indblanding i det amerikanske præsidentvalg i småstykker, og
sammen med dem, den konstruerede russofobi, der har domineret
de amerikanske medier og det meste af Kongressen i det seneste
år. Det involverer også CIA og FBI i den beskidte operation,
da det er blevet afsløret, at CIA har udviklet programmer til
at skabe et falsk spor til kilden til hackerangreb, de rent
faktisk selv udfører – præcis, som det fandt sted i dette
tilfælde.  Obamas  håndgangne  mænd,  tidligere  DNI-chef  James
Clapper og CIA-chef John Brennan, som begge stadig er i front
af kupforsøget mod præsident Trump, må omgående efterforskes,
både af et nyligt udpeget særligt råd og af USA’s Kongres.

I  dag  påpegede  Lyndon  LaRouche,  at  denne  forræderiske
operation var rettet mod, ikke alene at ødelægge præsident
Trumps indsats for at afslutte imperieopdelingen af USA kontra
Rusland og Kina, men også at ødelægge hele den amerikanske
økonomi.  Trump  har  ført  kampagne  for  en  genindførelse  af
Glass-Steagall,  storstilet  infrastrukturudvikling  og  en
tilbagevenden til Alexander Hamiltons Amerikanske Økonomiske
System. Men, han er blevet tvunget til at bruge sin tid på at
forsvare  sig  mod  de  løgnagtige  og  ondsindede  anklager  om
»aftalt  spil«  med  Rusland.  Dette  har  han  gjort  på
beundringsværdig vis og har arbejdet sammen med Rusland for at
besejre ISIS samtidig med at arbejde på den Nye Silkevej – men
det  har  været  på  bekostning  af  de  presserende
nødforholdsregler, der kræves for at genrejse den amerikanske
økonomi og forberede sig til det fremstormende kollaps af
finansboblen, der blev skabt under Obama.

Den  russiske  udenrigsminister  Sergei  Lavrov  identificerede
dette aspekt af den af Obama skabte krise. I samtale med en
kurdisk  avis  i  dag  sagde  Lavrov,  at  både  USA  og  Rusland
»arvede en bunke problemer« fra Obama-administrationen, som
»valgte  at  gøre  ubehagelige  ting  for  at  underminere  de
amerikansk-russiske  relationer«,  og  som  skabte  det  anti-
russiske »massehysteri«.



Trump  udviser  personlig  styrke  i  konfronteringen  af  disse
korrupte efterretningsnetværks forbrydelser. I dag beskrev han
det  CIA-program  under  Obama,  der  bevæbnede  og  uddannede
terrorister i Syrien til at vælte Assad-regimet – et program,
som Trump lukkede ned tidligere på ugen – som en »massiv,
farlig og ødsel« operation imod en suveræn stat. Tidligere
ambassadør Chas Freeman roste Trump for dette træk og sagde,
at det illegale CIA-program bidrog til »hundrede tusinder af
dødsfald blandt syrere og mange flere millioner fordrevne«.

Dette er et stort mulighedernes øjeblik. En afslutning af
»regimeskifte-forræderiet« mod præsident Trump er både mulig
og presserende, for at vi kan koncentrere os om at genopbygge
den forfaldne, amerikanske økonomi og tilslutte os Kina og
Rusland  omkring  den  Nye  Silkevej,  for  at  genopbygge  hele
verden sådan, som LaRouche-bevægelsen har promoveret det i det
seneste halve århundrede.

Foto: Præsident Trump taler på en internatonal spejderlejr i
West Virginia, 24. juli, 2017. (Whitehouse Photo)

[1]
https://consortiumnews.com/2017/07/24/intel-vets-challenge-rus
sia-hack-evidence/

 

Ny  bankkrise  inden  årets
udgang?
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Bankkunder  og  pensionister
bliver ofret
for spekulationssvindel!
Af Helga Zepp-LaRouche
Vælgerne gør klogt i at anskueliggøre den brutalitet, med
hvilken  pensionerne  i  det  amerikanske  midtvesten  bliver
halveret, og de italienske bankkunder bliver eksproprieret.
Hvis det kommer til et stort krak – og der bliver flere og
flere tegn på dette – bliver befolkningens livsopsparinger,
såvel som dens levebrød, skruppelløst ofret.

Der  findes  kun  ét  middel  mod  dette:  Det  transatlantiske
finanssystem  må,  i  hvert  eneste  land,  fuldstændig
reorganiseres gennem en Glass/Steagall-bankopdeling, før det
kommer til et kollaps. De tyske vælgere, der skal beslutte sig
den  24.  september,  bør  nøje  tænke  over,  at  BüSo
(Bürgerrechtsbewegung  Solidarität;  Borgerrettighedsbevægelsen
Solidaritet,  det  tyske,  politiske  parti,  som  Helga  Zepp-
LaRouche  er  formand  for,  -red.)  er  det  eneste  parti,  der
overhovedet advarer om denne krise og har en løsning på denne
krise parat.

Download (PDF, Unknown)

Helga  Zepp-LaRouches  Appel
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til
den amerikanske befolkning:
Hjælp jeres præsident Trump
med  at  opfylde  sine
valgløfter
og genindføre Glass-Steagall
21. juli, 2017 – Der er nye udviklinger i verden, som de
fleste amerikanere virkelig ikke har den fjerneste anelse om,
fordi de gængse medier ikke rapporterer om det. Det er, at der
meget hurtigt er ved at vokse en ny geometri frem i verden,
som præsident Trump relaterer positivt til. For næsten fire år
siden indledte Kinas præsident Xi Jinping en politik, som han
kaldte den Nye Silkevej. Det, som det rent faktisk er, er – i
traditionen  efter  den  asiatiske  Silkevej  –  at  opbygge
infrastrukturen  i  planetens  indlandsområder  i  Asien,  i
Eurasien,  i  Afrika,  i  Latinamerika.  Denne  politik  har
forandret verden til det bedre. Det er blevet en særdeles
attraktiv model, fordi den tilbyder den form for udvikling,
der ikke var der før. Derfor er folk i Latinamerika og Afrika
meget glade, for de ser for første gang håb og muligheden for
at overvinde fattigdom for altid.

Præsident  Trump  har  etableret  en  meget  god  relation  med
præsident Xi Jinping. Lige siden mødet på Mar-a-Lago i Florida
i april, er de to kommet virkelig godt ud af det med hinanden.
Der er en meget god kemi mellem dem, og dette møde fungerer
virkelig  godt.  Som  et  resultat  sendte  præsident  Trump  en
repræsentation på meget højt niveau til Bælte & Vej Forum, som
var et topmøde om dette nye initiativ, og som omfattede 110
nationer.  USA  blev  repræsenteret  af  Matt  Pottinger.  I
mellemtiden  har  de  indgået  mange  positive  aftaler  –
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investeringsaftaler – især om eksport og import mellem USA og
Kina.

Mødet mellem præsident Trump og præsident Putin fra Rusland i
forbindelse med G20-topmødet i Hamborg var ligeledes meget
positivt. På trods af forsøgene på at forhindre denne form for
samarbejde, så indgik de en aftale om en våbenstilstand i
Syrien og bragte håb om en afslutning på denne forfærdelige
krig  i  dette  land;  og  de-konfliktionen  mellem  de  to
militærstyrker  fungerer.

På en anden front, nemlig Nordkorea, har den nye præsident
Moon for Sydkorea ligeledes tilbudt direkte samarbejde mellem
de to landes militær og diskussioner med Nordkorea. Dette
støttes af Kina. Så med præsident Trumps nye, strategiske
politik og forbedringen i relationerne mellem USA og Kina, og
mellem USA og Rusland, befinder vi os potentielt i en helt ny
geometri. Hvis præsidenterne for de tre mest magtfulde lande
på denne planet – USA, Kina og Rusland – kan arbejde sammen om
at løse problemerne i brændpunkterne, men også mere generelt
etablere fuldstændig nye relationer og gå tilbage til en ny
detente  og  afslutning  af  den  Kolde  Krig;  så  er  dette  så
vigtigt for verdensfred og hele menneskehedens levebrød.

Der er dog et stort problem, en Akilleshæl. Det er, at, pga.
den  enorme  kampagne  imod  Trump,  Russia-gate,  hele
dæmoniseringen af Trump, har det endnu ikke været muligt for
ham  at  opfylde  sine  valgløfter  mht.  økonomien.  Og  USA’s
økonomi er virkelig i færd med at kollapse; tallene er absolut
afslørende. Der er bankerotter, og vi står på randen af at få
endnu et kollaps som i 2008; men denne gang langt, langt
større,  for  alle  tallene  er  langt  værre.  Infrastrukturen
kollapser. I New York har man i øjeblikket »Helvedessommeren«,
med brand i tog og folk i panik; dette er simpelt hen en
fuldstændig  uholdbar  situation.  Det  er  derfor  ekstremt
presserende nødvendigt, at præsident Trump bliver støttet i
opfyldelsen  af  sine  valgløfter  om  at  investere  mindst  $1
billion  i  den  amerikanske  infrastruktur.  Han  har  modtaget



tilbud fra Kina, der tilbyder at investere $60 milliard i
amerikaske statsobligationer, som Kina ejer, i infrastruktur i
USA. Der er andre tilbud om sådanne investeringer.

Problemet  er,  at  der  netop  nu  foregår  en  stor  kamp.
Demokraterne, der står bag Russia-gate, vil ikke tage ansvaret
for årsagerne til, at de tabte valget; men det var politikken
med globalisering, der gjorde de rige rigere og flertallet af
befolkningen  fattigere,  og  så  selvfølgelig  disse
interventionskrige, der skaber ødelæggelse over hele planeten.
Og Demokraterne vil ikke tage ansvaret for dette, og de vil
ikke slippe Russia-gate. Men også de neokonservative i det
Republikanske Parti forsøger at forhindre Trump i at forbedre
relationerne med Rusland og med Kina; og i særdeleshed i at
gennemføre nye love for Wall Street.

Men,  dette  er  den  afgørende  ting.  Trump  må  opfylde  sit
valgløfte om at gennemføre Glass-Steagall og gå tilbage til
det Amerikaske Økonomiske System, som han har nævnt i flere
taler; at han ønsker at gå tilbage til Alexander Hamiltons,
Henry Clays, Abraham Lincolns og Henry C. Careys politik og
gennemføre Glass-Steagall. Men han kan ikke gøre det alene.
Han er involveret i så mange kampe, at han har brug for jer.
Jeg  appellerer  til  jer;  støt  jeres  præsident  på  dette
tidspunkt i hans kamp. Vi befinder os på en enorm, historisk
korsvej; vi kan rent faktisk bevæge verden ind i sikkerhed og
forsøge  at  overvinde  faren  for  termonuklear  krig  og
civilisationens udslettelse, for altid. Jeg sagde for flere
måneder siden, at, hvis præsident Trump lykkes med at forbedre
relationerne med Rusland og Kina, kan han blive én af de
største præsidenter i amerikansk historie. Det er fortsat min
absolutte overbevisning; men han kan ikke gøre det alene.

Tillad mig derfor, fra udlandet, at appellere til jer som
amerikanske patrioter. Hjælp præsident Trump med aktivt at
opfylde sine løfter.



Hvad New York City kan lære
af Afrika.
LPAC kortvideo
New York City er nu officielt gået ind i »Helvedessommeren«,
skabt af reparationsarbejde, der for længst burde have været
udført,  omkring  Penn  Station.  Dette  arbejde  vil  reducere
pendlernes adgang til dette afgørende omdrejningspunkt med 20
% af den halve million, daglige pendlere.  For et par uger
siden efterlod en togafsporing af et A-tog i New York dusinvis
af sårede og forstyrrede hundrede tusinder af togrejser. Om to
år vil den planlagte nedlægning af L-toget forstyrre 200.000
daglige togrejser i halvandet år.  I dag er der 2,5 gange så
mange forsinkelser i New Yorks undergrundsbane som for blot 5
år siden. Det er tydeligt, at transport i Amerikas førende by
er på randen af sammenbrud. Og dette bør ikke komme som nogen
overraskelse  for  dem,  der  har  fulgt  manglen  på
infrastrukturinvestering i løbet af de seneste årtier. Og slet
ikke  for  Lyndon  LaRouche,  der  kæmpede  imod  1970’ernes
ødelæggelse og under-investering i New York City, og Big Mac
Kommunale Bistandsselskabs finansielle diktatur, der overtog
det.

Mange af de umiddelbart nødvendige udbedringer er fuldstændigt
åbenlyse for enhver, der kender til situationen. Erstat de 100
år  gamle  tunneller,  der  krydser  Hudson-  og  East-floderne;
opgrader koblingssystemet, som stammer tilbage fra Franklin
Roosevelts  præsidentskab,  og  forøg  vedligeholdelse  og
reparationer,  eftersyn  af  spor  og  udstyr;  men  det,  der
virkelig kræves, er et langsigtet perspektiv for det næste
niveau  af  infrastruktur,  det  langsigtede  perspektiv,  hvis
fravær forårsagede den krise, vi nu befinder os i. En krise,
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hvor New York City blot er et førende eksempel i USA. Uden at
kæmpe  for  at  vinde  en  forpligtelse  over  for  et  sådant
langsigtet perspektiv for en ny platform, vil alle kortsigtede
udbedringer, selv om de er nødvendige, blot være at ’sparke
dåsen hen ad gaden’.

For at gøre dette langsigtede perspektiv klart, lad os se på,
hvad vi kan lære af Afrika og Kina.

Med et par af de lidt mere udviklede nationer, såsom Egypten
og Sydafrika, som undtagelse, befinder afrikansk infrastruktur
sig på et ynkeligt underudviklet niveau. Overvej engang disse
tal:

Den totale transport af fragt via jernbane er i Afrika mindre
end 10 % af det, den er i USA, Kina eller Europa.

Energiforbrug pr. person i Afrika: Kun 10 % af USA’s, kun en
tredjedel af Kinas. Det bliver tydeligere, når vi fokuserer på
den højere form for energi, repræsenteret af elektricitet:
Forbruget pr. person i Afrika er kun 6 % af det, det er i USA,
og kun en fjerdedel af Kinas forbrug. Ja, faktisk har under
halvdelen af afrikanere adgang til elektricitet overhovedet.
Et typisk, amerikansk køleskab bruger mere end det dobbelte af
det gennemsnitlige elektricitetsforbrug hos borgere i Nigeria
eller Kenya.

Med en sådan utilstrækkelig infrastrukturplatform er udbredt
økonomisk fremskridt simpelt hen umuligt. Og alligevel siger
visse mennesker – og med ’visse mennesker’ mener jeg Afrikas
tidligere koloniherrer, med briterne i spidsen – at udvikling
i Afrika bør ske ved hjælp af ’tilpassede teknologier’; at man
bør have en trinvis fremgangsmåde over for forbedringer; at
vandpumper,  betjent  med  fødderne,  eller  solpaneller  på  en
hytte, ville være nyttige opgraderinger. Det er nonsens. For
eksempel den ynkelige ’Power Africa’-plan, som præsident Obama
foreslog; det ville knap nok efterlade et mærke i de uhyrligt
lave udviklingsniveauer.



(Obama): ’Det bliver jeres generation, der kommer til at lide
mest. Hvis man sluttelig tænker på alle de unge mennesker, som
alle  her  i  Afrika  talte  om;  hvis  alle  får  en  forhøjet
levestandard i en grad, hvor alle har en bil, og alle har
aircondition, og alle har et stort hus, ja, så vil planeten
koge over’.

Afrika må gå frem i store spring, ikke kravle fremad, og dette
kan  ske.  Alene  Congofloden  vil  kunne  skabe  skønsmæssigt
100.000  MW  elektricitet;  tilstrækkeligt  til  100  millioner
mennesker, eller flere. Med 40.000 MW alene fra den planlagte
Grand Inga-dæmning. Transaqua for Vand-programmet, der ville
bruge vand fra Congofloden og dens bifloder til at genopfylde,
og sikre sejlads på, Tchadsøen, der nu er ved at tørre ud;
dette ville være i en størrelsesorden, der ikke har sin lige
nogetsteds  i  verden.  Udvidelse  af  jernbanelinjer  i  Afrika
indtager i dag en førende plads i verden. Det vokser; nye
transportruter i hele Afrika vil forbinde oplandet omkring
moderne udvikling, og dette vil ændre situationen for nogle af
indlandsområdernes  nuværende  isolation.  For  at  give  et
eksempel:  de  nuværende  fragtomkostninger  ved  at  bringe  en
container gødning fra Singapore til Rwanda eller Burundi, er
mere end 2,5 gange omkostningerne, forbundet med at bringe det
til  havnebyen  Alexandria  i  Egypten  pga.  den  forfærdelige,
utilstrækkelige kvalitet af transportinfrastrukturen over land
på hele kontinentet. Så, ved at skabe adgang til effektiv
transport, har regioner fordel af mulighederne for at bringe
udstyr og forsyninger ind, for at eksportere deres produkter
og ideer, og for indbyggerne til at rejse. Med elektricitet
til rådighed, frigøres en højere evne til produktivitet, og
værdien af landet, og befolkningen, stiger. Det er der nogle
mennesker, der indser. Ulig synspunktet i den transatlantiske
verden, ser Kina Afrika som, ikke simpelt hen en kilde til
råmaterialer; som et kontinent, det er bedst at holde nede i
en tilstand af underudvikling; men derimod som en mulighed for
massiv,  hurtig,  intens,  generel,  økonomisk  udvikling;  som
potentielle partnere og fælles fremgang; som nye markeder, nye



samarbejdspartnere.

Så, alt imens amerikanske og europæiske investeringer i Afrika
er tungt orienteret mod udvinding af mineraler og resurser, så
går kinesiske investeringer primært til infrastruktur og små
og mellemstore foretagender. I 2010 overhalede Kinas handel
med Afrika USA’s handel med Afrika og er i øjeblikket mere end
dobbelt  så  stor  som  USA’s  handel  med  Afrika.  Og  Kina
finansierer store projekter; den næsten 500 km (300 miles)
lange jernbane med standardspor i Kenya, bygget på 3 år; den
750 km (500 miles) lange jernbane mellem Djibouti og Addis
Abeba, som vil blive forlænget; den reducerer rejsetiden fra
dage til timer, mens den farer forbi med 100 miles/timen.
Sådanne  store  investeringer,  sammen  med  den  fremtidige
færdiggørelse  af  Grand  Inga-dæmningen,  af  Transaqua-
vandsystemet;  de  vil  fuldstændigt  transformere  Afrikas
økonomi, og alle lokaliteterne i den, og bringe adgang til
vand,  energi  og  transport  og  gøre  et  højere  niveau  af
industri,  udvinding,  landbrug,  videnskabelige  og  kulturelle
satsninger muligt; produktiviteten vil vokse.

Lad os nu vende tilbage til New York City. Hvad er det, der
har manglet i New York City? Vedligeholdelse? Nej. Det, der
har manglet, er en forpligtelse til at opdage og bygge den
næste platform for infrastruktur for området. I sammenhæng med
et statsligt kreditsystem, med højhastighedsjernbaner, udført
af  en  statslig  jernbanemyndighed,  med  opgraderede  og
pålidelige  vandveje,  med  højteknologiske,  nye  designs  af
kernekraftværker,  og  alt  dette  bygget  med  et  potentielt
internationalt  samarbejde.  Og  i  denne  sammenhæng,  hvordan
passer så New York City ind i dette større område, som det
eksisterer i? Hvor vil den næste generation af transport- og
udviklingsknudepunkter  komme  til  at  ligge?  På  hvilke
teknologier  vil  de  være  baseret?  Hvordan  kan  magnetisk
svævetogs-teknologi ændre vores syn på transport? Hvordan vil
kommerciel fusionskraft, der virkeliggøres inden for et årti
gennem  et  gennemfinansieret  forskningsprogram;  hvordan  kan



dette ændre vores forhold til energi, til materialer, til
produktion, til transport? Hvordan vil den udvidede adgang til
vand,  energi  og  transport  åbne  nye  områder  i  landet  for
udvikling, og for højere former for udvikling? Hvordan vil
Beringstræde-forbindelsen ændre verdens handelsruter? Vil New
York City stadig være nationens førende metropol om hundrede
år?

Så,  jo,  reparér  L-toget;  ja,  byg  de  nye  tunneller  under
Hudsonfloden;  udbedr  absolut  katastrofen,  kendt  som  Penn
Station. Men gør det alt sammen i en national og international
sammenhæng;  en  sammenhæng,  der  har  et  fremtidsorienteret,
økonomisk  standpunkt  om  at  foretage  spring  til  en  højere
infrastrukturplatform.  I  takt  med,  at  vores  fremtidige,
nationale jernbanemyndighed bygger et togsystem, der kører 300
miles/timen, med start i hele det nordøstlige område; i takt
med, at transit og byer opgraderes til at gøre det muligt for
pendlertiden at være en halv time snarere end halvanden time;
i  takt  med,  at  Verdenslandbroen  bliver  forbundet  med
Nordamerika og gør det muligt at rejse over land fra New York
til Beijing, fra Nordamerika til Asien; i takt med, at alt
dette sker, hvilke totalt nye projekter vil så ske i New York
City? Hvad vil byens fremtid være, og hvad vil byens mission
være? Fortidens fejltagelse var den, ikke at have en fremtid,
og denne fejltagelse må slutte.

Offentliggjort den 14. jul. 2017

Det bedste resultat af G20-
topmødet  var  mødet  mellem
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Putin og Trump.
Artikel  af  Helga  Zepp-
LaRouche.
8. juli, 2017 – Præsidenterne for de to største atommagter i
verden,  Donald  Trump  og  Vladimir  Putin,  har  holdt  deres
første, personlige møde inden for rammerne af G20-topmødet i
Hamborg,  og  iflg.  udtalelser  fra  den  amerikanske
udenrigsminister  Rex  Tillerson  »var  der  en  god  kemi«  og
samtalen var konstruktiv, hvilket også blev understreget af
den russiske udenrigsminister Sergei Lavrov. Og Trump udtalte:
»Vi ser frem til mange positive ting, der vil ske for Rusland
og USA, og for alle berørte.«

Rent konkret blev der truffet beslutning om en våbenstilstand
i Syrien og en ny kommunikationskanal for Ukraine, og der blev
bl.a. talt om Nordkorea, terrorisme, cyber-sikkerhed og nye
ambassadører.  Hvem,  der  for  alt  i  verden  kerer  sig  om
verdensfred,  kunne  ikke  føle  sig  dybt  lettet  over  dette
resultat,  der  naturligvis  må  følges  op  af  yderligere
samarbejde?  Kun  hårdkogte  krigsmagere  og  bagtalende
redaktører, som dem i Washington Post, kunne ikke skjule deres
ærgrelse over, at de to ræve – sagt i al respekt – har
udmanøvreret det transatlantiske, neoliberale establishment.
For, netop for at forhindre denne form for amerikansk-russisk
samarbejde,  som  Trump  havde  lovet  under  sin  valgkampagne,
havde de britiske og amerikanske efterretningstjenester, hvis
poster stadig var besat af folk fra Obama-administrationen,
spillet et aftalt spil med eventyret om »Russia-gate«.

Bortset  fra  dette  fremragende  møde,  viste  G20-topmødet  i
Hamborg atter engang, at den neoliberale globaliserings gamle,
økonomiske models skrøbelighed ikke kan skjules ved hjælp af
et dekoreret udstillingsvindue. Forbundskansler Merkel havde
tydeligvis  tænkt  sig,  at  Hamborg  skulle  være  dette
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udstillingsvindue,  som  »Verdens  Port«,  som  symbol  på  den
globale frihandel.

Og hvad kom der så ud af det? 130 millioner euro til en
foranstaltning,  hvor  ’sherpaerne’  (dvs.  regeringers
chefforhandlere  ved  arrangementer  såsom  G20,  -red),  i
betragtning af den manglende, indholdsmæssige overensstemmelse
mellem  G20-statslederne,  i  sidste  øjeblik  måtte  tinge  om
formuleringen af slutkommunikeet, i hvilket klimaspørgsmålet
praktisk talt simpelt hen blev udeladt. Ingen diskussion om,
og da slet ingen løsning på, et globalt finanssystem, hvis
himmelråbende uretfærdighed gør kløften mellem fattig og rig
stadig  større,  og  imod  hvilket  den  fredelige  del  af
demonstranterne protesterede, og hvor en krise, værre end i
2008, hvert øjeblik kunne indtræffe.

Til omkostningerne må man desuden henregne et par millioner
til de skader, som de formummede voldsmænd har anrettet –
biler i brand, smadrede butiksruder, plyndrede butikker osv.,
for  slet  ikke  at  tale  om  lægeudgifter  til  de  over  230
tilskadekomne  politibetjente  og  et  ukendt  antal  yderligere
personer. Hvordan kunne det dog komme til en så katastrofal
fejlvurdering af sikkerhedssituationen? Indenrigsminister de
Maziere havde fyndigt erklæret, at enhver vold ville blive
kvalt i fødslen. Det så vi sandelig.

I  maj  havde  Hamborgs  indenrigsminister  Andy  Grote  ret  så
arrogant meddelt: »Det er en chance for, at regeringschefer
med en autokratisk, populistisk baggrund forstår, hvordan et
levende,  demokratisk  samfund  fungerer,  og  hvor  dybe
uoverensstemmelserne er«; »I princippet er det en festival for
demokratiet«, og »G20-topmødet bliver også en demonstration af
moderne  politiarbejde«.  Talsmand  for  regeringen,  Steffen
Seibert, erklærede ligeledes i 2016, at terrænet opfylder alle
»logistiske og sikkerhedstekniske krav« for et G20-topmøde.

Hamborgchefen for det Tyske Politiforbund, Jan Reinecke, giver
udelukkende politikken skylden for de talrige tilskadekomne



politibetjente og ødelæggelserne i byen: »Hamborg burde aldrig
have været åstedet for G20-topmødet.« Det havde han ret i.
Det,  der  tydeligvis  var  tænkt  at  være  en  strålende
iscenesættelse  for  Merkels  verdensdiplomati  –  en
ønskeopvisning,  der  forhindrede  en  vurdering  af
sikkerhedssituationen  –  er  gået  godt  og  grundigt  galt.

Det er naturligvis et spørgsmål, hvordan det overhovedet kunne
komme  til  en  så  eklatant  fejlvurdering  af  en  del  af
demonstranternes potentiale for vold. I betragtning af den
totale udspionering af verdens befolkning, som udføres af NSA,
GCHQ og deres diverse samarbejdsaftaler med BND (den tyske
efterretningstjeneste) og andre europæiske tjenester, undrer
det dog meget, at politikken i den grad kunne blive fanget på
den forkerte fod. Endnu mere aparte er den allerede nævnte
indenrigsminister Grotes argument om, at politiet ikke greb
ind,  da  bøllerne  i  Hamborg-bydelen  Schanzenviertel  rasede,
fordi der var »fare for betjentenes liv og lemmer«. Når staten
ikke længere kan sikre sine borgeres sikkerhed, har den mistet
magtmonopolet.

Forløbet af dette G20-topmøde burde være en anledning for alle
til at reflektere over præmisserne for den aktuelle politik.
Kan et nævn som G20 overhovedet frembringe løsningen på denne
verdens  eksistentielle  udfordringer,  når  de  såkaldte
’sherpaer’,  i  stedet  for  at  blive  enige  om  principper,
doktorerer  på  formuleringer,  der  skal  tapetsere  hen  over
modsætningerne? G20, der blev grundlagt i 1999, har allerede
under systemkrisen i 2008 vist sig at være ude af stand til at
drage fordel af dette øjeblik til en virkelig reorganisering
af det allerede dengang bankerotte finanssystem. I stedet for
blev, på G20-topmødet i Washington den 15. november, 2008,
sporskiftet  indstillet  for  politikken  med  den  vidunderlige
forøgelse  af  likviditet,  der  er  associeret  til  al  den
uretfærdighed,  som  har  befordret  den  globale  revolte  imod
denne politik – fra Brexit over præsident Trumps valgsejr og
til den italienske befolknings nej under folkeafstemningen om



forfatningsændringen,  og  frem  til  den  fredelige  del  af
protesterne mod G20-topmødet.

En helt anden model for samarbejde mellem staterne blev netop
for  nylig  demonstreret  på  Silkevejs-topmødet,  det  såkaldte
»Bælte & Vej Forum«, der fandt sted i Beijing i maj måned. Her
deltog 110 nationer i en konference, hvor grundlaget var det
gensidige  samarbejde  på  basis  af  et  win-win-samarbejde  om
opbygningen af den Nye Silkevej. Dette initiativ har mange
aspekter,  som  f.eks.  opbygningen  af  den  internationale
infrastruktur,  opbygningen  af  industri  og  landbrug,
samarbejdet om videnskab og forskning, kulturel udveksling og
samarbejde  omkring  rumfart,  for  nu  at  nævne  de  vigtigste
områder.

Fordi denne model drejer sig om et samarbejde omkring reelle
principper, der tager de gensidige interesser i betragtning og
generelt etablerer et højere fornuftsplan, fungerer det på en
harmonisk  måde.  Lykkeligvis  er  det  i  færd  med  at  blive
gennemført.

Ud over topmødet mellem Trump og Putin, var der en yderligere,
potentielt set meget positiv udvikling, der blev synlig under
G20-topmødet.  Frem  for  alt  den  fornyede  skærpelse  af
flygtningekrisen,  såvel  som  også  den  positive  virkning  af
Kinas  omfangsrige  investeringer  i  jernbaner,  dæmninger,
kraftværker, industriparker og landbrug i Afrika, har åbenbart
vækket den erkendelse hos fr. Merkel, at Tyskland må ændre sin
politik over for Afrika. Relativt kort tid før topmødet i
Hamborg  fik  alle  ministerier  besked  på  at  udarbejde  nye
koncepter for relationerne med Afrika inden for handel og
økonomi.

Under mødet mellem præsident Xi og forbundskansler Merkel blev
det kinesisk-tyske samarbejde om byggeriet af et vandkraftværk
i Angola således annonceret, og Merkel betegnede dette som
modellen for lignende samarbejde. Samtidig fandt der i Berlin
yderligere et møde sted, med deltagelse af flere ministerier,



hvor  en  intensivering  af  de  fælles,  tysk-kinesiske
investeringer i Afrika stod på dagsordenen. At dette er et
skridt i den rigtige retning, bliver synligt derigennem, at
den britiske avis The Economist anser det for nødvendigt at
angribe Merkels nye Afrika-politik og at understrege, at hun
under ingen omstændigheder skulle være den nye »leder af det
frie Vesten«.

For øvrigt gør Washington Posts hysteriske kommentar om mødet
mellem Trump og Putin det ikke alene klart, at dette møde
virkelig  var  en  succes,  men  også,  at  mainstream-medierne
virkelig er menneskehedens modstandere.

Selv om G20-topmødet var en katastrofe, så er det dog ikke
dårligt alt sammen, og derfor eksisterer der absolut en chance
for at virkeliggøre de ting, som G20-topmødet forsømte, og
sætte på dagsordenen: Reorganiseringen af det transatlantiske
finanssystem  gennem  vedtagelsen  af  Glass/Steagall-loven,
skabelsen  af  et  nyt  kreditsystem  i  Alexander  Hamiltons
tradition, såvel som også USA’s og de europæiske nationers
samarbejde med den Nye Silkevej – frem for alt omkring den
økonomiske opbygning i Sydvestasien og i Afrika.

Foto: Politiet brugte vandkanoner og tåregas mod de voldsomme
demonstrationer  under  G20-topmødet  i  Hamborg,  7.-8.  juli,
2017.

Bryd jorden og få skovlene i
gang, Nu!
Leder fra LaRouche PAC, 8. juli, 2017 – Gårsdagens møde mellem
præsidenterne Trump og Putin var et gennembrud. Som Helga
Zepp-LaRouche i dag sagde, »de to gamle ræve overlistede alle
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andre«.

Udenrigsminister Tillersons pressebriefing i går var ligefrem.

Han begyndte med Syrien, hvor de to sider netop var nået frem
til en aftale om en våbenstilstand i den sydlige del som en
begyndelse hen imod yderligere samarbejde dér – et samarbejde,
som de to præsidenter længe diskuterede.

Derudover har USA, på anmodning af præsident Putin, udnævnt en
Særlig Repræsentant for Ukraine.

Med hensyn til det obligatoriske spørgsmål om (den falske
påstand om) russisk indblanding i de amerikanske valg sagde
Tillerson, at de havde diskuteret det, »Men jeg mener, at det,
som de to præsidenter korrekt fokuserede på, er, hvordan går
vi frem, hvordan går vi videre frem herfra. Men det står ikke
klart  for  mig,  at  vi  nogensinde  vil  komme  overens  om  en
løsning, vi er enige om, om dette spørgsmål [valgene], mellem
de to nationer.

Så spørgsmålet er, hvad gør vi nu? Og jeg mener, at relationen
– og dette gjorde præsidenten meget klart – er for vigtig, og
det er for vigtigt til ikke at finde en vej, vi kan gå frem ad
…«

Tillerson  var  ganske  veltalende  omkring  mødets  overordnede
karakter.

»Med hensyn til karakteren af de 2 timer og 15 minutter, så
lad mig først sige – mødet var meget konstruktivt. De to
ledere,  ville  jeg  sige,  kom  meget  hurtigt  i  kontakt  med
hinanden. Der var en meget klar, positiv kemi imellem dem. Jeg
mener, igen – og jeg tror, det positive, jeg observerede – og
jeg har haft mange, mange møder med præsident Putin før – er,
at der ikke var en masse gentagelse af tidligere retstvist.
Jeg  mener,  begge  ledere  føler,  at  der  er  mange  ting  i
fortiden, som vi begge er utilfredse med. Vi er utilfredse, og
de er utilfredse.



Jeg mener, at perspektivet hos dem begge var, at dette er en
virkelig vigtig relation. De to største atommagter i verden.
Det er en virkelig vigtig relation. Hvordan begynder vi at få
dette til at fungere? Hvordan lever vi med hinanden? Hvordan
arbejder vi med hinanden? Vi må simpelt hen finde en vej at gå
frem ad. Og jeg mener, at dette blev – dette blev udtrykt om
og om igen, utallige gange, af begge præsidenter, mener jeg,
dette stærke ønske.

Det er i dag en meget kompliceret relation, fordi der er så
mange spørgsmål på bordet. Og én af grundene til, at det tog
så lang tid, mener jeg, er, at, da de først mødtes og ret
hurtigt lærte hinanden at kende, var der så meget at tale om –
alle disse spørgsmål. De kom stort set ind på alt, i en eller
anden  grad.  Og  jeg  mener,  der  var  et  sådant  niveau  af
engagement  og  ordvekslinger,  og  ingen  af  dem  ønskede  at
stoppe. Jeg måtte minde præsidenten [om tiden] flere gange, og
folk stak hovedet inden for døren. Og jeg tror sågar – de
sendte førstedamen [Melania Trump] ind på et tidspunkt for at
se, om hun kunne få os ud derfra, men det virkede heller ikke.
(Latter.)«

Spørgsmål: »Er det rigtigt?«

Tillerson: »Men – ja, det er sandt. Men det var …«

Spørgsmålet: »Hvad var tidsplanen?«

Tillerson: »Jamen, vi fortsatte en time endnu efter hun var
kommet  ind.  (Latter)  Så  det  lykkedes  helt  klart  ikke  for
hende.

Men jeg mener – det, jeg har beskrevet for jer, de 2 timer 15
minutter, det var et ekstraordinært møde. Jeg mener, der er
simpelt hen – der er så meget for os at tale om. Og det var en
god begyndelse. Jeg vil fortælle jer, at vi brugte meget,
meget lang tid på Syrien, med en lang, detaljeret ordveksling
om den aftale, vi havde indgået i dag – det blev annonceret –
men også, hvor vi går hen, og at forsøge at få langt større



klarhed  over,  hvordan  vi  ser  dette  udspilles,  og  hvordan
Rusland ser det udspilles, og hvor ser vi ens på det, og hvor
er vi uenige, og har vi de samme mål i tankerne.

Og jeg vil sige, at, i det store og hele, så er vore mål
nøjagtig de samme. Hvordan vi kommer frem til det, har vi hver
vores syn på. Men der er meget mere ensartethed dér, end der
er uoverensstemmelser. Så vi ønsker at bygge på ensartethed,
og vi brugte meget tid på at tale om de næste skridt. Og dér,
hvor der er uoverensstemmelser, har vi mere arbejde mht. at
komme sammen og forstå. Måske har de den rette fremgangsmåde,
og vi har den forkerte.

Så der blev brugt meget tid på Syrien, fordi der har været så
meget aktivitet omkring det.«

Der kunne siges meget mere om implikationerne af dette møde,
og vi (LaRouche PAC’s Nyhedstjeneste for abonnenter, -red.)
rapporterer om noget af det i dagens nyheder. Men det, vi
allerede har sagt, turde være rigeligt til at lægge legitime
tvivl i bero.

Hvor går vi hen herfra? Svaret er, at vi må gribe dette
svangre øjeblik for at bryde jorden mht. de store arbejder og
infrastrukturprogrammer, der er presserende nødvendige i USA’s
»Helvedessommer« med nedlukning af transportinfrastruktur for
at  udføre  reparationer  –  og  sandsynligt  kaos  –  der  efter
planen begynder denne mandag, den 10. juli. Faktisk begyndte
det tidligere, sidste torsdag aften, med en afsporing på Penn
Station – den tredje siden marts.

En overhængende, ny finanskrise går hastigt frem for atter at
slå til. Og de »glemte mænd og kvinder«, der udgjorde udslaget
ved præsidentvalget i 2016, slår fortsat sig selv ihjel –
eller,  som  Bill  Clinton  udtrykte  det,  »dør  af  et  knust
hjerte«. Bedste skøn lyder, at endnu 59.000-65.000 døde af
narkooverdosis alene i 2016 – det er flere end de 58.000
amerikanske soldater, der døde under hele Vietnamkrigen. Føj



hertil  omkring  100.000  alkoholrelaterede  dødsfald  og
titusinder  af  deciderede  selvmord.

Vi  må  drage  fordel  af  aktuelle  omstændigheder  –  af  vore
internationale  muligheder,  og  af  den  første  fornuftige,
siddende amerikanske præsident i dette århundrede – og gå til
omgående  handling  for  at  smadre  cyklussen  med  inerti  og
modløshed, noget i retning af det, Franklin Roosevelt og Harry
Hopkins  gjorde  i  1933  under  en  krise  af  en  mindre
størrelsesorden. Vi må omgående tage det første spadestik i de
massive  programmer  for  infrastruktur  og  jobs,  der  er  så
påtrængende nødvendige. Det kan én enkelt mand ikke gøre –
selv ikke, hvis han er præsident.

International  konference  i
New York:
Mad for Fred, 7. juli, 2017
(Denne  introduktionstekst  forekommer  på  invitationen  til
konferencen):

Efter sin tale som deltager i Topmødet for Globale Tænketanke
under Bælte & Vej Forum i Beijing, 14.-15. maj, sagde Helga
Zepp-LaRouche, stifter og formand for Schiller Instituttet, i
et interview til Shanghai Daily:

»Jeg  mener,  at  Bælte  &  Vej  Initiativet  betyder  et
revolutionerende skridt hen imod en ny epoke i civilisationen.
Ideen om at have win-win-samarbejde mellem nationer er første
gang, et konkret koncept for at overvinde geopolitik er blevet
fremsat.
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Eftersom geopolitik var årsagen til de to verdenskrige, mener
jeg, det er et fuldstændig nyt paradigme for tankegang, hvor
en idé, der fremsættes af ét land, samtidig vil have den
nationale interesse i overensstemmelse med hele menneskehedens
interesse. Dette er aldrig tidligere sket.

Dette har indgydt et enormt håb blandt udviklingslandene om,
at  de  har  en  mulighed  for  at  overvinde  fattigdom  og
underudvikling. Og jeg mener, dette er et initiativ, der vil
vokse,  indtil  alle  kontinenterne  er  forbundne  gennem
infrastruktur  og  udvikling.«

I  samarbejde  med  Kinas  Energifondskomite  og  Fonden  for
Genoplivelse af Klassisk Kultur, afholder Schiller Instituttet
en konference i New York City fredag, den 7. juli, 2017. Vi
vil  bringe  sammen,  landbrugsledere,  forskere  og  ingeniører
inden for landbrug og politiske og diplomatiske, officielle
personer fra hele USA, ledere fra Kina og fra andre nationer.
Opgaven bliver at formulere en politik for fødevareproduktion
og handel – i kølvandet på gennembruddet med Bælte & Vej Forum
i Beijing i maj, 2017 – for omgående og radikalt at UDVIDE den
globale  fødevareproduktion  og  brødføde  verden,  katalyseret
gennem  den  mest  avancerede,  21.  århundredes  nuklear-  og
satellitteknologi.

Den amerikanske økonom og videnskabsmand, Lyndon LaRouche, der
for 29 år siden var den oprindelige ophavsmand til konceptet
og politikken med den »økonomiske udviklingskorridor« – i dag
kendt som Verdenslandbroen – erklærede i sin rapport fra 1983,
’Der er ingen grænser for vækst’, at nationer nu, med de
eksisterende  teknologier,  har  evnen  til  at  producere
tilstrækkelig med fødevarer af høj kvalitet til at brødføde 25
mia. mennesker, med en sund kost!

Han påpegede desuden, at Afrikas udvikling er af strategisk
betydning – dvs., af strategisk betydning for Asien og for
hele verdens befolkning. Hr LaRouche forklarede dernæst de
detaljerede politikker for at virkeliggøre Afrikas potentiale



for at blive både hele verdens »brødkurv« og et center for
videnskab og rumforskning.

I dag, hvor 100 nationer aktivt deltager i Kinas Bælte & Vej
Initiativ, er Vejen åben for at gøre netop dette!

Billede: »Fields of Gold«, af kunstneren Jane Small.

Lyndon  LaRouche:  »Sand
patriotisme: At forsvare
universets lov og evnen til
fornuft.« LPAC kortvideo
For at kunne håndtere den form for krise, vi konfronteres med,
må vi søge i os selv og i os selv finde en værdi, der er så
dyrebar, at, hvis vi brugte vort liv på at forsvare denne
værdi, ville vi herved have vundet vort liv, fordi vi ville
have vundet formålet med vor dødelige eksistens.

»Hvis vi vedtog den holdning, som USA havde under Kennedys
rumprogram; faktisk Eisenhower/Kennedy-rumprogrammet, fra ca.
1958,  det  såkaldte  ’Sputnik’-program,  og  frem  til  1965,
kombineret med en politik for investerings-skattekredit for
passende investering, sammen med et program for videnskabs-
berigelse  i  vore  skoler  og  lignende  ting,  som  vi  gjorde
dengang; intet andet end dette, så kan jeg forsikre jer for,
at, med en viden om, hvad der er vigtigt at arbejde på inden
for  videnskab,  inden  for  teknologi;  med  en  viden  om  de
projekter,  der  er  den  bedste  måde  at  udtrykke  disse
teknologiske forbedringer på, så garanterer jeg jer, at, hvis
mennesker på denne planet havde den politiske vilje til at
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gøre dette, ville vi øge den potentielle befolkningstæthed på
denne planet, og forbedre levestandarden med så meget som 40
gange så meget som i dag, hen over de næste tre generationer
med faktor 10. Vi kunne ved slutningen af dette århundrede … i
løbet  af  to  generationer,  opretholde  et  potentielt
befolkningstal i størrelsesordenen 100 milliarder mennesker –
med større lethed, meget bedre ernæret, langt tryggere, mere
frie, meget mindre overfyldt end i dag, fordi vi brugte jorden
på en mere intelligent måde.

Der  findes  to  slags  ’naturlig  lov’,  eller  to  aspekter  af
naturlig lov. Den første er universets love, og den mand,
eller lad os sige, hvis et kongresmedlem skulle finde på at
ophæve tyngdeloven, for nu at bruge et billede, ville det så
ophæve tyngdeloven? Det ville det ikke. Så hver gang personer,
fordi de har stor, politisk magt, siger, at de trodser det,
der i realiteten er en lov i det fysiske univers, en lov i
naturen, naturlig lov, og de, på grund af deres magt, får
andre til at støtte denne modstand, hvad sker der så med
nationer, der trodser naturen? De bliver knust, ødelagt. Deres
bekæmpelse  af  naturlig  lov  bliver  redskabet  for  deres
ødelæggelse.  Hvis  man  støtter  politikere,  der  bedriver  en
sådan trods af naturlig lov, hvad bringer man så over én selv,
og ens nation? Man bliver en medskyldig, man håndhæver denne
ødelæggelse, man fremkalder ødelæggelsen af ens nation, ens
familie, alting.

For at kunne håndtere den form for krise, vi konfronteres med,
må vi søge i os selv og i os selv finde en værdi, der er så
dyrebar, at, hvis vi brugte vort liv på at forsvare denne
værdi, ville vi herved have vundet vort liv, fordi vi ville
have vundet formålet med vor dødelige eksistens. Det er, hvad
en soldat burde have i kampen, mod, ikke patriotisme, men dét;
ikke patriotisme som et abstrakt flag; ikke patriotisme som et
racistisk begreb; ikke patriotisme i nogen af disse andre,
symbolske betydninger; men patriotisme i den betydning, som vi
burde  have  i  USA,  men  som  vi  stort  set  er  fremmedgjorte



overfor. At vide, hvad Ben[jamin] Franklin repræsenterede; et
system  af  repræsentativt  selvstyre  under  naturlig  lov,  og
under loven, der styres af naturlig lov. At forestille sig
rædslen  ved  engang  at  have  kendt  et  sådant  selvstyre;  at
forestille sig at leve under slaveri, der ikke alene er en
materiel undertrykkelse, men ødelæggelse af selve ens børns
sjæl. Og på os ligger såedes, og jeg vil respondere til denne
udfordring, det moralske ansvar for hundreder af milliarder af
sjæle, der, hvis tingene var passende, burde blive født i
fremtiden.

Det ansvar påhviler os, at se tilbage til de martyrer, der gav
os  regeringsinstitutioner,  i  hvilke  sandhed,  og  således
frihed, fik samfundsmæssig status. Der findes ikke frihed uden
sandhed, og der findes ikke sandhed uden frihed. Rettigheden
hos en person, der ledes af de rette principper, til at komme
frem til en mening, der bygger på fornuft – ikke en tilfældig
mening, men baseret på en omhyggelig anvendelse af fornuft; og
denne persons rettighed til at stå frem og sige, ’Dette er,
hvad  jeg  mener,  med  mindre  jeg  bliver  overbevist  om  det
modsatte gennem fornuft’. Det er frihed. Om så hele samfundet
er uenig med én, hvad så? Så længe, man ledes af fornuft, og
så længe, man underkaster sig korrektion af ens opfattelse
gennem fornuft, det er retten til at fremføre en mening i
modstrid med flertallet i samfundet omkring én; det er frihed.
Et demokratisk samfund, som ’Projekt Demokrati’ i Kongressen
definerer  det  i  dag,  er  den  mest  forfærdelige
vederstyggelighed, man kan forestille sig, og imod hvilket de,
der grundlagde USA, advarede. ’Demokrati’ er det værste af
alle onder, den værste af alle tyranner, fordi der ikke findes
en værre tyran end i den irrationelle flok, en lynch-flok;
demokrati, som de definerer det, er et demokrati, der består
af en lynch-flok – pas på med ikke at have den forkerte
hudfarve,  eller  den  forkerte  mening  –  og  under  hvilket
personen ikke har nogen rettighed, undtagen retten til at være
enig med det, der fremstår som flertallet af den herskende
mening. Og, hvis flokken skifter mening, så river man sit tøj



af og tager det tøj på, den tager på, og så fremdeles. Et
samfund af modeluner og vanvid, uden noget moralsk formål,
nogen  moralsk  karakter  og  evne  til  fornuft.  Forsvaret  af
personen, der ønsker at udøve fornuft, der ønsker at blive
styret af naturlig lov og fornuft, er samfundets helligste
pligt – forsvaret og omsorgen for sådanne personer. Og et
samfund, der ikke opfylder denne mission, er ikke levedygtigt.
En  regeringsform,  der  ikke  tjener  dette  formål,  er  ikke
levedygtig, fordi den ikke beskytter den mest dyrebare del af
det menneskelige samfund – udviklingen af fornuftsevnen i den
enkelte person; det, der gør os til virkelige mennesker; det,
der gør vores individuelle liv helligt.

Og det er, hvad der står på spil.«

Offentliggjort den 5. jul. 2017

Ovenstående er et klip fra LaRouches hovedtale på en 1988-
konference  »Mad  for  Fred«,  som  en  fejring  af  den

forestående  Schiller  Institut-konference  denne  fredag  (7.
juli, 2017), der ligeledes har titlen, »Mad for Fred: Det nye
navn for fred er økonomisk udvikling«. Hr. LaRouche talte for
flere end 400 landbrugsledere om potentialet for at anvende
det Amerikanske Systems økonomiske metoder for at opretholde
100  milliarder  mennesker  om  tre  generationer,  og  den
nødvendige,  kulturelle  opgradering  for  at  udvikle  vore
borgeres kreativitet for at opnå dette mål.

Se hele hovedtalen her: https://youtu.be/UjYMNMSPZ3s         

De  virkelige  økonomiske

https://youtu.be/UjYMNMSPZ3s
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spørgsmål:
Præsident  Trump  dropper
Paris-klimaaftale. (PDF)
Fremragende! Og nu, fusionskraft og den Nye Silkevej.

Trump fortjener respekt og støtte for at kæmpe imod denne
klimaforandrings-afskrækkelse, for dette er ikke bare et eller
andet  politisk  spørgsmål;  denne  beslutning  konfronterer  en
koordineret, global kampagne, kørt af de højeste niveauer af
det anglo-hollandske oligarki. Vi har nu muligheden for at
gøre en ende på dette program i Malthus’ tradition og vende
tilbage til vækst og udvikling, hvis præsident Trump følger op
på det ved at tilslutte sig det nye, globale paradigme for
udvikling, som anføres af Kinas politik for udvikling, under
den Nye Silkevej.

Download (PDF, Unknown)

Titelfoto: Rismarker i Vietnam.

»Gør  amerikansk-kinesisk
samarbejde
om  den  Nye  Silkevej  til
hjertet af
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menneskehedens fælles skæbne«
Af Helga Zepp-LaRouche
Helga  Zepp-LaRouche,  stifter  og  formand  for  Schiller
Instituttet, indspillede denne videotale den 16. juni til en
Schiller Institut-konference i Detroit, USA, den 17. juni,
2017.

Vi befinder os stadigvæk i den menneskelige races udviklings
barndom. Jeg mener, vi er meget heldige at leve og kunne forme
fremtiden  på  dette  tidspunkt;  men  jeg  mener,  at  det  mest
afgørende aspekt for, at hele dette perspektiv skal lykkes,
er: Få det amerikansk-kinesiske samarbejde om de Nye Silkevej
til at fungere i den umiddelbart forestående periode.  

Download (PDF, Unknown)

Menneskeheden på en ny kurs:
Rusland  og  Kina  udvikler
Arktis
– Vil USA tilslutte sig?
Rusland og Kina er i færd med at optrappe deres indsats for at
udvikle  en  af  Jordens  sidste,  fremskudte  grænser  for
menneskeheden  –  Arktis’  udstrakte  vidder  med  et  rigt
resursegrundlag. … Vil USA, under præsident Trump, gå med i
denne  proces?  Svaret  på  dette  spørgsmål  vil  spille  en
afgørende rolle i det større spørgsmål, der i betydelig grad
vil afgøre menneskehedens skæbne – nemlig, om Trump fuldt ud
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vil integrere USA i Bælte & Vej Initiativet (BVI); den Nye
Silkevejsproces, der først blev fremmet af Lyndon og Helga
LaRouche i 1990’erne, og som nu er blevet fuldt ud vedtaget og
implementeret af Kinas præsident Xi Jinping, på vegne af alle
Jordens nationer.

Af Mike Billington, EIR. 

12. juni, 2017 – Rusland og Kina er i færd med at optrappe
deres indsats for at udvikle en af Jordens sidste, fremskudte
grænser for menneskeheden – Arktis’ udstrakte vidder med et
rigt  resursegrundlag.  Alt  imens  Ruslands  enorme  kystlinje
langs  det  Arktiske  Hav  er  den  primære  base  for  deres
operationer, så er Kina stærkt engageret i byggeriet af den
infrastruktur, der er nødvendig for at gøre udnyttelsen af
disse resurser mulig.

Vil USA, under præsident Trump, gå med i denne proces? Svaret
på dette spørgsmål vil spille en afgørende rolle i det større
spørgsmål,  der  i  betydelig  grad  vil  afgøre  menneskehedens
skæbne – nemlig, om Trump fuldt ud vil integrere USA i Bælte &
Vej Initiativet (BVI); den Nye Silkevejsproces, der først blev
fremmet af Lyndon og Helga LaRouche i 1990’erne, og som nu er
blevet fuldt ud vedtaget og implementeret af Kinas præsident
Xi Jinping, på vegne af alle Jordens nationer.

En betydelig, fysisk drivkraft bag dette initiativ er den
kendsgerning, at Nordøstpassagen – ruten fra Asien til Europa
via det Arktiske Hav – i stigende grad er blevet sejlbar på
grund af den arktiske iskappes tilbagetrækning. Alt imens den
’grønne’  bevægelse  er  hurtig  til  at  proklamere,  at
(ikkeeksisterende) menneskeskabt klimaforandring er ansvarlig
for denne, de arktiske iskappes vigen, så har den russiske
regering og russiske videnskabsfolk (blandt andre) bevist, at
dette er et cyklisk fænomen uden forbindelse til kulstof – og
som faktisk er til stor fordel for menneskeheden. Ikke alene
fremmes handel af iskappens tilbagetrækning, men resurserne i
Arktis gøres også mere tilgængelige – hvis verden vælger at



drage fordel af de nye omstændigheder.

 

Ét Bælte; én Vej; én Cirkel

Hu  Angang,  en  førende,  kinesisk  økonom  ved  Tsinghua
Universitet, opfandt begrebet, »Én Cirkel« – hvorved refereres
til indkredsningen af hele den eurasiske landmasse gennem at
fuldstændiggøre Nordøstpassagen – som føjes til politikken med
»Ét Bælte, én Vej, som initieredes af præsident Xi Jinping i
2013. Det Nye, Økonomiske Silkevejsbælte, der forbinder Asien,
Europa og Afrika over land, og det 21. Århundredes Maritime
Silkevej, der forbinder Eurasien, Afrika og de amerikanske
kontinenter over hav, kan nu få tilslutning af »Én Cirkel«,
den arktiske rute, der reducerer sejltiden fra Østasien til
Europa med mere end 30 %.

Ud over sejltiden, så omfatter de resurser, der venter på at
blive  udnyttet  –  blot  venter  på,  at  menneskeracen  skal
udvikler teknologierne, der skal til for at muliggøre denne
udnyttelse i et barsk miljø, på en måde, der er acceptabel for
menneskelig beboelse – enorme aflejringer af guld og andre
mineraler, så vel som også skønsmæssigt 30 % af verdens endnu
ikke-opdaget naturgas og 13 % af ikke-opdaget olie, iflg. U.S.
Geological Survey.

Alt  imens  spørgsmålene  om  suverænitet  er  relevante  for
resurserne nær grænserne af de arktiske nationer (Rusland,
USA, Norge, Finland, Sverige og Danmark), så er det udstrakte,
arktiske  territorium  uden  for  territoriale  farvande  og  er
således  udelukkende  underkastet  FN’s  Havretskonvention
(UNCLOS),  der  kun  giver  mulighed  for  fælles  udvikling  af
resurserne under konsensusaftaler. Arktisk Råd med de seks
arktiske nationer, og med andre til stede som observatører,
inkl. Kina, styrer denne proces. Kina anser sig selv for at
være en »nær-arktisk« stat og påpeger, at området har »den af
hele  menneskeheden  arvede  rigdom«.  Det  seneste  topmøde  i



Arktisk Råd, som finder sted hvert andet år, var i Juneau,
Alaska, i marts, hvor Finland overtog formandsskabet for den
nuværende toårs-periode.

På vejen til at besøge præsident Trump i Florida i april
stoppede præsident Xi Jinping op i Finland for at diskutere
Finlands rolle i Bælte & Vej, men han arrangerede også, at
Finland repræsenterede Kina i Arktisk Råds møder.

Alt imens Rådets overvejelser hidtil har undgået bestræbelser
på  at  introducere  geopolitiske  konflikter,  så  har  nogle
medlemmer af USA’s Kongres brugt den kendsgerning, at Rusland
har sikkerhedsinteresser langs sin udstrakte arktiske grænse,
til at kræve, at USA udarbejder militære kapaciteter til at
udfordre  russisk  dominans  i  området.  Dette  er  absurd  i
betragtning af, at USA alt i alt har én fungerende isbryder,
mens Rusland har 40 og er i færd med at bygge eller bestille
(primært fra Sydkorea) byggeriet af yderligere flere dusin.

Netop i denne uge overværede præsident Putin navngivningen af
verdens største isbryder-fragtskib til flydende naturgas (LNG)
i Skt. Petersborg, bygget til Rusland af Sydkoreas Daewoo
Skibsbygger- og Havingeniørselskab. Tydeligvis ikke tiltænkt
militære formål, vil skibet blive anvendt i Yamal-projektet på
den  arktiske  Yamal-halvø,  ved  Uralbjergenes  nordlige  ende.
Dette område har enorme naturgasdepoter, der udvindes af et
konsortium, som omfatter Ruslands Novatek, Frankrigs Total og
Kinas Nationale Olieselskab. Skibet er det mest moderne af
højklasse-isbrydere (dvs. forstærket) og vil blive flagskibet
i en flåde af 15 lignende skibe. Yamal-projektet tilsigter at
producere 16,5 million tons LNG om året.

Ved skibsdåben sagde Putin:

»Yamal-projektet banede vejen for den arktiske rute. Det vil
bidrage til udviklingen af energiindustrien i hele verden,
udover Rusland og Europa … Yamal-LNG spiller en vigtig rolle i
udviklingen  af  den  Nordlige  Sejlrute  og  i  den  yderligere



undersøgelse og udforskning af Arktis. Jeg regner med den
succesfulde lancering af nye, lovende, storstilede projekter
sammen med vore franske, kinesiske og udenlandske partnere, så
vel som også vores voksende samarbejde i det ekstremt rige,
arktiske område.«

Rusland er også i færd med at bygge en Nordlig Breddegrads-
jernbane, der forbinder Yamal med Ural-områderne mod syd og
nationens  transportårer,  der  vil  sikre,  at  områdets
mineralresurser  kan  transporteres  hele  året  rundt.

I en anden, stor udviklingszone, nemlig Arkhangelsk-regionen
syd  for  Murmansk  nær  ved  den  norske  og  finske  grænse,
planlægger Kinas Poly Group Corp. et udviklingsprojekt til
$5,5  mia.,  og  som  omfatter  en  ny  dybvandshavn  og  en
jernbaneforbindelse mod syd. Det er planen at udskibe kul,
gødning, olie og andre råvarer fra Sibirien og Ural-området
via  Arktis,  og  dernæst  mod  syd  via  jernbane.  Igor  Orlov,
Arkhangelsks guvernør, skønner, at projektet vil skabe 40.000
jobs, når det står færdigt i 2023.

En langfristet plan for den russiske udvikling af arktiske
faciliteter  er  at  afprøve  strukturer,  der  kræves  for
menneskelige  forposter  på  Månen  og  Mars.

 

Amerikansk samarbejde

Et møde på ministerplan i Arktisk Råd i Fairbanks, Alaska, den
11. maj, forudsås at blive omstridt af dem, der forsøger at
sabotere  præsident  Trumps  bestræbelser  på  at  etablere
samarbejdende og venligtsindede relationer med Rusland. Disse
forudsigelser viste sig at være forgæves. Blandt resultaterne
af  mødet,  som  USA  præsiderede,  var  underskrivelsen  af  en
bindende aftale om at fremme samarbejde omkring videnskabelig
forskning i området, og som vil sikre, at videnskabsfolk og
deres  udstyr  og  data  kan  strømme  mere  frit  hen  over
internationale  grænser  inden  for  Arktis.  En  Arktisk



Skibstrafik Database er blevet oprettet, mens et nyt Arktisk
Økonomisk Råd og en Specialstyrke for Forbedret Forbundethed
er i færd med at blive operationelle.

David Balton, USA’s viceassisterende udenrigsminister for hav
og fiskeri, og som repræsenterede USA ved mødet, modgik de
neokonservatives drømme om konfrontation med Rusland og sagde,
at Arktis forbliver stabilt og fredeligt.

»I Arktisk Råd har vi et mødested, der har gjort det godt mht.
at  promovere  internationalt  samarbejde  blandt  alle  otte
nationer, inklusive Rusland«, sagde Balton og tilføjede, at
»Uanset,  hvilke  andre  vanskeligheder,  der  måtte  eksistere
mellem USA, Rusland og andre medlemmer af Arktisk Råd, og
mellem  Rusland  i  relation  til  andre  dele  af  verden,  så
manifesterer de sig ikke i Arktisk Råds verden. Det er fortsat
en meget samarbejdende organisation.«

Wilson-centrets Arktisk Cirkel Forum er vært for en konference
i  Washington  21.-22.  juni,  med  titlen,  »USA  og  Rusland  i
Arktis«. Balton vil være taler sammen med mange andre fra USA,
Rusland og andre nationer i Arktisk Råd. Det er netop denne
form for samarbejde – hvor vi forcerer udviklingens fremskudte
grænser og den menneskelige videns fremskudte grænser – der,
ligesom den Nye Silkevej, er i færd med at bevæge verden ind i
et nyt paradigme for fred gennem udvikling.

Denne artikel publiceredes første gang i EIR, 16. juni, 2017.
Artiklen er ikke tidligere udgivet på dansk.

FOLKEMØDET PÅ BORNHOLM:
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SCHILLER INSTITUTTET DELTAGER
MED FIRE
REPRÆSENTANTER  I  MANGE
DEBATTER
OG INTERVENTIONER

Nyhedsorientering  maj/juni
2017

18. juni, 2017 – Schiller Instituttets 4 mand store delegation
fik skabt en del opmærksomhed ved at synge tostemmig kanons,
som  fik  mange  mennesker  til  at  stoppe  op,  og  vi  uddelte
Schiller Instituttets Nyhedsorientering, der handler om den
historiske konference i Beijing, “Bælte & Vej Forum”. På vores
plakat stod der, »Fremtiden ligger i Kinas Bælte & Vej«, med
et billede af infrastruktur, der binder verden sammen.

 

 

Vi  deltog  i  debatmøder,  hvor  vi  kunne  stille  relevante
spørgsmål.  Vi  uddelte  over  900  eksemplarer  af
Nyhedsorientering og kom i samtale direkte på stedet med mere
end halvdelen af de mennesker, der tog vores materiale. Vi har
bl.a.  talt  med  folk,  der  har  været  i  Kina  og  er  meget
begejstret for den udvikling, der er i gang dér. Mange af de
mennesker, vi talte med, kunne huske os fra før. En dame kom
op  til  os  og  sagde,  »Det  er  jo  jer,  der  har  talt  om
Silkevejen, før det blev til Kinas politik«. Hun var meget
imponeret over, at Kina har vedtaget den Nye Silkevej, og hun
tog vores materiale med stor interesse. En bornholmer stoppede
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op, da han kendte os fra før og i mange år havde støttet os.
Han var glad over at se, at hans støtte har båret frugt.

Vores sang fik mange mennesker til at komme op til os. Mange
stoppede op for at lytte, fordi, som nogle sagde, det varmede
deres hjerte. Flere klappede og andre kom op til os for at
rose os for at synge så dejligt.

Den første dag var det hovedsaglig sang og uddeling; de andre
dage deltog vi i flere debatter og blandede os med spørgsmål.

På  Folkemødets  anden  dag  deltog  Schiller  Instituttets
repræsentanter  i  et  politisk  møde,  der  fandt  sted  i
Akademikernes  Hus,  organiseret  af  DJØF’erne.  Emnet  var
»Verdensordenen efter Trump og Brexit«, hvor Mogens Lykketoft
(S), Storbritanniens ambassadør til Danmark Dominic Schroeder
og USA’s fungerende ambassadør Laura Lochman talte.
Diskussionen var meget baseret på den forandring, der er i
gang omkring den kendsgerning, at Donald Trump er blevet valgt
til præsident, hvilket Mogens Lykketoft ikke var så glad for.
Mogens udtrykte mest sin bekymring for, at USA har trukket sig
ud af Paris-klimaaftalen, og at Trump ikke vil samarbejde med
Kina. Vi benyttede muligheden for at stille nogle spørgsmål.

Feride  på
Folkemødet 2017

Feride I. Gillesberg fik stillet første spørgsmål, hvor hun
bl.a. sagde:

»For en måned siden var der ’Bælte & Vej Forummet’ i Beijing,
hvor  USA  havde  en  særlig  udsending,  Matthew  Pottinger.
 Konferencen skulle konsolidere Kinas politik for Bælte & Vej,
der  omfatter  hele  verden;  ikke  kun  Kina.  Bælte  &  Vej  er
allerede nu omkring 30 gange større en Marshallplanen (for
Europa efter krigen). Den amerikanske præsident er åben over



for samarbejde omkring det. Det andet, vigtige spørgsmål er
samarbejdet med Rusland … De amerikanske medier har kørt en
kampagne for at begå karaktermord på præsidenten, lige siden
han  blev  valgt,  i  bl.a.  New  York  Times,  og  med  et
teaterstykke, ’Julius Cæsar’, der spilles i New York Central
Park, og som går ud på at myrde den amerikanske præsident. Der
er  et  billede  i  omløb,  hvor  præsidenten  har  fået  skåret
hovedet af … Scenen er sat til at myrde præsidenten. Det gamle
paradigme med Hillary Clinton, Barack Obama, briterne, MI6 og
de britiske imperialister vil have en unipolær verden. Den nye
præsident er åben over for en multipolær verden … Medierne
skulle jo netop dække, at det, præsidenten vil, er en positiv,
og ikke en negativ ting.«

Derefter  blev  der  taget  tre  andre  spørgsmål,  hvor  Lissie
Brobjerg fra Schiller Instituttet kom til som den sidste. Hun
understregede følgende i sit indlæg:
»Lyndon  LaRouche  siger,  at  kuppet  mod  Trump  vil  føre  til
generel krig; hvad skal vi gøre for at forhindre det, således
at Trump kan opbygge USA og skabe samarbejde med Rusland og
forhindre en verdenskrig og skabe fred?«.

Lissie  Folkemødet
2017

Ordstyrerne  prøvede  at  underspille  de  to  kontroversielle
kommentarer. Den fungerende britiske ambassadør sagde straks,
at han ikke har tænkt sig at svare på 90 % af de ting, der
blev taget op i diskussionen.
Mogens Lykketoft, der stod og sagde, han er bekymret over
Trumps forhold til Kina, ignorerede totalt, hvad der blev
taget op; han skiftede emnet tilbage til den gamle verden med
Paris-aftalen og klimaforandring.
Vi delte på dette debatmøde vores Nyhedsorientering ud til
flere deltagere, der gerne vil læse vores materiale.



 

 

 

Kort efter fik vi mulighed for at tale på »speakers corner«,
der er et åbent forum til korte taler, som Bornholms Tidende
organiserer, så andre holdninger end de officielle også kan
komme til udtryk.
Feride I. Gillesberg fik ordet og benyttede chancen til at
fortælle om den historiske konference, »Bælte & Vej Forum«,
der fandt sted i Beijing.

»Vesten burde deltage i det paradigmeskifte, som »Bælte & Vej
Initiativet« repræsenterer for udvikling af hele verden. Det
er kampen mellem på den ene side dem, der vil have en unipolær
verden  og  dem,  der  er  for  en  multipolær  verden.  Obama,
Hillary, MI6 og det Britiske Imperium kæmper for at bevare den
gamle, unipolære verdensorden. Det er årsagen til angrebene på
den amerikanske præsident, som skal stoppes. I stedet skal vi
tilslutte os det nye paradigme.«
Feride  sluttede  talen  med  at  synge  den  kinesiske  sang,
»Kangding  Lovesong«.  Flere  af  tilhørerne  ville  gerne  læse
Nyhedsorientering om Bælte & Vej Forum, og en mand kom senere
op til os for at sige, hvor bevægende den kinesiske sang var.

Schiller Instituttet fik mulighed for at deltage i en anden
debat med Rasmus Jarlov (Konservativ; formand for Folketingets
Forsvarsudvalg),  Nick  Hækkerup  (næstformand,
Socialdemokratiet)  og  Marie  Krarup  (Dansk  Folkeparti)  om
»Truslen fra Øst«. Der var 80 mennesker til stede. De to
førstnævnte mente, at Ruslands Putin var en trussel, og at han
havde manipuleret det amerikanske valg, hvilket sidstnævnte
ikke mente. Alle mente dog, at der var brug for øget forsvar.

Lissie Brobjerg fik det første spørgsmål:

»Hej, jeg er Lissie fra Schiller Instituttet. Trump siger, at



han vil samarbejde med Rusland, da han ønsker at forhindre en
atomkrig, og han sagde til et NATO-møde, at han ikke betragter
Rusland  som  sin  nummer  1  fjende;  skulle  vi  ikke  hellere
samarbejde med Rusland i stedet for at opspinde historier om,
at  de  vil  erobre  verden?  Det  var  jo  faktisk  Obama,  som
støttede neonazister i Ukraine og væltede regeringen«.

Dette skabte tumult, hvorefter Lissie refererede til Stepan
Bandera-folkene  (i  Ukraine).  Marie  Krarup  tog  Lissies
spørgsmål op. Bagefter uddelte vi vores Nyhedsorientering til
deltagerne, der var interesseret i at læse vores materiale.

Christian  Folkemøde
2017

Christian Olesen fra Schiller Instituttet talte efter debatten
med  Rasmus  Jarlov,  der  under  debatten  havde  beskrevet
begivenhederne i Ukraine fra en meget propagandistisk vinkel.
Christian sagde til Jarlov, at han havde et meget unuanceret
syn på Ukraine, hvortil han svarede, »Det kan man altid sige,
når man ikke har nogen argumenter«! Til det svarede Christian,
at de søde og venlige demonstranter, Jarlov havde beskrevet,
havde brændt folk levende i Odessa. Det fik Jarlov til at
vende ryggen til og skynde sig væk.

 

 

 

Til  en  debat  ved  Femerns  venner,  hvor  man  diskuterede
fremtidsperspektiverne  for  tunnelen  (Femern  Bælt-
forbindelsen), fik Lissie Brobjerg det første spørgsmål:

»Hvad tænker I om ideen om, at Danmark går med i Kinas Nye
Silkevej?  De  vil  forbinde  hele  verden  med  store



infrastrukturprojekter, højhastighedstog, tunneller og broer,
og projektet er nu 30 gange større end Marshallplanen.«

Responsen fra den ene taler var, at hvis Kina havde stået for
tunnellen, havde den allerede været færdig i går, men at, i
Danmark  har  vi  dog  en  demokratisk  proces,  hvilket  han
foretrækker. Flere mennesker kom bagefter op til Lissie for at
få en Nyhedsorientering, inklusive ordstyreren og den anden
taler, der glad modtog en Nyhedsorientering.

Feride diskuterer

Den tredje dag på Folkemødet begyndte med et debatmøde, der
fandt sted i Enhedslistens telt over emnet, »Russerne kommer«.
Talerne  var  lektor  ved  Forsvarsakademiet  Peter  Viggo
Mortensen, forfatter Jens Jørgen Nielsen og Nikolaj Villumsen
(Enhedslisten). Man diskuterede faren for krig med russerne.
Jens Jørgen forsøgte at give deltagerne en idé om, hvordan
russerne tænker, mens de andre analyserede Rusland baseret på,
at Rusland agerer ud fra stormagtspolitiske interesser.

Feride intervenerede blandt andet ved kort at fortælle om den
historiske konference, der fandt sted i Beijing, og om, at
Europa ikke ’skyder sig selv i foden’. Rusland har tilsluttet
sig et samarbejde med Kina omkring Bælte & Vej Initiativet,
som Vesten aktivt burde være en del af. Feride tog spørgsmålet
om NATO’s rolle op, om det ikke er en forældet institution, og
at man skal forstå, at Rusland har set, hvad der er sket med
de  nationer,  hvor  man  har  lavet  regimeskifte,  der  har
efterladt  lande  i  kaos  og  elendighed;  og  at  russerne  ser
Vestens politik, med regimeskifte i Ukraine og udvidelsen af
NATO, i denne sammenhæng.

Lissie fik nummer to spørgsmål og sagde:

»Trump har gjort det klart, at han vil samarbejde med Rusland,



og  der  har  allerede  været  en  koordinering  med  russerne.
Effekten har dog været, at New York Times og britiske medier
skriver om en mulig afsættelse af eller mord på Trump, og
flere Hollywood-skuespillere har været ude og fremvise Trump
med et afskåret hoved eller er kommet med voldelige udtalelser
imod ham. Ligger faren for 3. Verdenskrig ikke nærmere i faren
for, at briterne/ Obama/ Hillary og FBI skal lykkes med at få
ham afsat, da de ønsker krig med Rusland?«

Den sidste del af debatten handlede om, hvordan man kunne løse
konflikten mellem Rusland og Vesten. Peter Viggo Mortensen
indrømmede blandt andet, at politikken for regimeskifte har
slået fejl, og at den Nye Silkevej er en naturlig udvikling,
som lande vil gå med til. Den anden del af diskussion handlede
om  løsninger.  Da  fik  Christian  det  sidste  spørgsmål  og
pointerede blandt andet, at en del af løsningen ligger i, at
man begynder at tale ærligt omkring, hvad Rusland er og gør,
bekyndende med, at Rusland ikke invaderede Ukraine.

I en debat hos Informationen, »Will Trump Last the Entire
Presidential 4 Year Period?«, talte den tidligere amerikanske
ambassadør til Danmark, Rufus Gifford, om sandsynligheden for,
at Trump kunne blive afsat gennem en rigsretssag (impeachment)
gennem det 25. Forfatningstillæg, eller evt. selv gå af. Han
mente ikke, at det var sandsynligt, omend han ønskede det.
Hvis  en  rigsretssag  skal  være  mulig,  kunne  det  være  pga.
’forhindring af udøvelse af retten’ (obstruction of Justice),
men  ellers  skulle  man  bruge  kræfterne  på  demokraternes
mærkesager. 300 mennesker deltog, det foregik i centrum og den
generelle konsensus var, at Trump er forrykt. Lissie kom op
til ambassadøren bagefter og sagde, at Lyndon LaRouche havde
sagt, at, hvis Comey og Co. lykkedes med et kup mod Trump,
ville det føre til generel krig, og at briterne var efter
Trump, fordi han vil samarbejde med Rusland, medens Obama
derimod  forsøgte  at  starte  en  atomkrig  med  Rusland.  Han
skyndte sig blot væk efter at han blev noget chokeret over
det, Lissie sagde.



Vi intervenerede også i et andet møde med titlen »Atomkraft,
ja  tak!  Hvor  skal  fremtidens  energi  komme  fra?«  i  Dansk
Erhvervs  telt.  I  panelet  deltog  en  repræsentant  for
Greenpeace, en repræsentant for Århus Universitet og Villumsen
fra Liberal Alliance. Kun hr. Villumsen mente, at man måtte
søge  nye  energikilder  inden  for  nye  teknologier  og
understregede,  at  vindmølle-fanatikerne  var  religiøse  og
foruden ræsonnement. Én fra publikum spurgte ind til thorium-
reaktorer, hvor Villumsen havde en god respons, mens ham fra
Greenpeace ævlede om, at det var dyrt og tog lang tid. Lissie
stillede det sidste spørgsmål, hvor hun sagde:

»Nu har vi en situation i verden, hvor man, siden Kinas Bælte
&  Vej  og  BRIKS-projektet,  er  begyndt  at  bygge  en  masse
atomkraftværker; i Sydafrika har man planlagt 11, Bolivia skal
have et atomkraftværk, Kina planlægger at udvinde helium-3 på
Månen  til  fusionsbrændsel,  så  verdens  fremtid  er  faktisk
atomkraft.  Skal  vi  ikke  hellere  gå  med  dér,  da
energigennemstrømningstætheden  er  meget  højere,  og  med  30
tønder olie har man, hvad der svarer til få gram fusionskraft.
Desuden har Henrik Svensmark (astrofysiker) lavet forskning,
som  viser,  at  solpletter  og  kosmisk  stråling  skaber
klimaforandring.«

Repræsentanten  fra  Greenpeace  sagde  blot,  at  ingen  tager
Svensmark seriøst, og at 97 % af alle klimaforskere er enige.
Villumsen svarede positivt og udtrykte respekt for, at nogen
tør tage diskussionen op i et sådant forum.
Bagefter delte vi ud til alle, og mange var interesserede.

Alt i alt var vores tilstedeværelse på Folkemødet på Bornholm
en fantastisk mulighed for at nå ud til så mange borgere,
politikere,  akademikere  og  eksperter  med  vores  ideer,  der
dækker  politik  og  fremtidens  verden  med  Bælte  &  Vej
Initiativet.

– Feride I. Gillesberg; Lissie Brobjerg; Christian Olesen.



Titelfoto: Feride I. Gillesberg i diskussion med en borger på
Folkemødet. På plakaten står der, »Fremtiden ligger i Kinas
Bælte & Vej«.

Hvad  er  de  virkelige
spørgsmål bag alt dette?
Leder fra LaRouche PAC, 15. juni, 2017 – Briterne har gentagne
gange  myrdet  amerikanske  præsidenter,  efter  at  de  først
myrdede vort forfatningssystems fader, Alexander Hamilton. Men
man skal helt tilbage til Abraham Lincoln for at finde den
slags gentagne trusler mod en præsident, i særdeleshed trusler
om mord, som nu fremsættes mod præsident Trump, mens dette
læses – under britisk direktiv. En »komiker« cirkulerer et
fotografi af sig selv på Internet, hvor hun fremviser en kopi
af præsidentens afskårne hoved. Samtidig opføres jævnligt det
langtrukne knivmord på præsident Trump foran stort publikum i
New Yorks Central Park, stolt sponsoreret af, og med gentagen
energisk støtte fra, forræderne i det britisk-elskende New
York Times – under absurd forklædning af Shakespeares »Julius
Cæsar«.  »Skuespilleren«,  der  angiveligt  portrætterer  Julius
Cæsar  i  denne  blodige  farce,  er  udklædt  og  udstyret  til
fuldstændigt at ligne præsident Trump – alt imens hans hustru
taler med slavisk accent og ser ud som og klæder sig præcis
som præsidentens kone, Melania. Der er selvfølgelig ingen, der
tror  på  New  York  Times,  at  dette  skulle  repræsentere
»ytringsfrihed«.  Det  repræsenterer  overlagt  ansporing  til
politisk mord, eller endda ’ret til at dræbe’ (license to
kill) – og det endda samtidig med, at et uskyldigt amerikansk
kongresmedlem,  og  endnu  en  uskyldig  mand,  befinder  sig  i
kritisk tilstand på et hospital i Washington efter at være
blevet skudt i går morges af en gal skytte, der leder efter
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»Republikanere« at dræbe.

Der kunne fremføres meget mere som dette, som I alle ved.

Det Britiske Imperium, hvis blodtørst står bag alt dette, har
netop her til morgen opfordret til Trumps afsættelse ved en
rigsretssag i deres flagskib, Londons Financial Times.

Årsagen til parallellen til det samme, morderiske hysteri, der
blev pisket op mod Abraham Lincoln, er, at nutidens spørgsmål
i realiteten ikke er mindre vigtige nu, end de var dengang.
Dengang drejede det sig om spørgsmålet om denne Republiks
overlevelse i lyset af dette samme, Britiske Imperium – et
spørgsmål, der involverede fremtiden for hele menneskeslægten.
Lyndon LaRouche har nu gjort det klart, at en sejr for Jim
Comey og Bob Muellers FBI, med deres kupforsøg mod præsident
Trump, ville kaste verden ud i atomkrig, der ville ødelægge
vor civilisation, og muligvis vor art.

På  den  anden  side,  så  bevæger  fortsættelsen  af  den
forfatningsmæssige institution, som er præsidentskabet under
den legitime præsident Donald Trump – og retsforfølgelsen af
og domsafsigelsen over de udenlandsk sponsorerede forrædere,
der ønsker at ødelægge denne institution – USA ind i det »Nye
Paradigme«, som Lyndon og Helga LaRouche har kæmpet for i
næsten et halvt århundrede, gennem præsident Trumps åbne og
oprigtige forpligtelse til fred og partnerskab med Rusland og
Kina.  Vi  må  genindføre  Roosevelts  Glass/Steagall-lov,  som
præsident Trump har lovet, som en del af Lyndon LaRouches
»Fire  Love«  fra  juni  2014,  og  som  indbefatter  statslig
bankpraksis, massiv udstedelse af statskredit, udvikling af
fusionskraft  og  et  komplet  rumprogram  i  en  international
samarbejdsindsats.

Valget ligger nu foran denne generation, foran hver enkelt af
os, og foran dig, personligt.

Foto: Lincoln Memorial.


